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JOHN EDGAR HOOVER . A ot ‘/ /
DIREGTOR - -~ . — . - E ——— Cm = - - ‘

Federal Burean of Inuestigation
HAnited States Bepartment of Justice

Washington, D. C.
_EAT:MC June 2, 1937.
& -
MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR ﬁ e

b RE: Bremer Case
During & telephone conversation with SAC Harris at Cincinnati,
e concerning another matter, Mr. Harris stated that you had
advised it would be ufossible to appear at Miami, Florida, .

in connection with the| subpoena duces tecum issued for your

appearance there, betwden the dates of June 11 and June 17,

1 1927. He stated that you could possibly appear either before
) ' June 11 or after June 17, but that your present commitments
would prevent an appearance between these dates.

Respectfully,

E. A. TAMM.

Voa
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1443 Standard Bull!ing,
Cle.eland, Ohio

$i

-‘Vuik}\f‘ . . June 2, 1937
:4) - M . . -~

Mr. B.J;)Gettrick,

Post Office Inspector in Chargas,
New Post Office building,
Cleveland, Ohio

Dear 31r: : :
In conznection with an orficial investigation deing
eonducted by this office, it 48 desired that a thirty-day
mail cover be placed on Fredflussel, 3232 West 125thH Streest,
: Claveland, Ohio, and on all other persons rooeiving mail
st this nddrosl.

It will be aypreciated if you will furnich tissue
tracings in this eonnection as soon eas they are obteined.

I shall ajpreciate your cooperationm in this natter.

Very truly yours,

J.P. MaorARLAND
_ . . _ Special Agent._ in crarge
S¥/irl : ~“a

ec - f}m“ li[/)/ _ )
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JOHN EDGAR HOOVER

DIRECTOR
Federal Burean of Inuestigation
Hnited States Bepartment of Justice -
MWashington, H. ¢C. /
EAT:MC . June 2, 1937.

Time: 5305 P.M. /

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

RE: Bremer Case

SAC Guinane at St. Paul called me and advised that he had jJust received
a telephone call from Mr. Bremer, who stated he had received a telephone
call from a person stating as Rich ney General of the
State of Nebraska. Mr. Bremer informed 'thaf"Hunter inquired if he was
the victim in the above case, and upon Mr. Bremer'!s reply that he was,
Hunter asked ;¥t he was interested in recovering some of his money. Hunter
stated that/hé was interested, it would pay Bremer to make a trip to
Lincoln, Nebraska to see him. Mr. Bremer told Hunter that he would give
the matter consideration, as he did not know whether Hunter is, in fact,
the Attorney General of the State of Nebraska. He stated that Hunter then "~~~
furnished his telephone number as B 6686 at Lincoln L}LS
RECORDED & INDEXED J7$ 7 ‘/ 5— o
Mr. Guinane stated that Bremer wanted to lmow if Hunter is the Attorney ' { !
General of the State of Nebraska. He informed that he told Bremer he 4id .
not know but would have the Omaha Office ascertain this information. J
Fletcher at Omaha advised Mr. Guinane that Hunter was listed as the Attopn_qy’;
General and the telephone number given above was listed under his-n -
Mr. Guinane stated he requested Mr. Fletcher to makXe Ipquiries rega
Hunter and to call him back if any detrimentsl information wag asc
which Mr. Fletcher agreed to do. L A “'7’“}'"'
P . 8
After notifying ¥Mr. Bremer that Hunter is the Attorney General of Nebraska,
Mr. Guinane advised that Bremer intends-to call Hunter to determine what
Efpositionle has in mind and to proceed to Lincoln, keeping the St. Paul
office advised of developments. Mr. Guinane wanted to know if it would be -
all right to have Mr. Fletcher make arrangements for an Agent of the Omaha
office to meet Bremer at Lincoln. I told Mr. Guinane that I did not think
arrangements as suggested should be effected, but that it would be a good
idea for Mr. Fletcher to have an Agent at Lincoln, without advising Mr.
Bremer to this effect. I pointed out to him that it would be advisable
for Mr. Bremer to have an agreement with Mr. Fletcher to call him by phone
if he thinks the information will be of interest to the Bureau. Mr. Guinane
said he would call Mr. Fletcher and make appropriate arrangements, keeping
the Bureau informed. )

Respectfully,

\ ST |




Federal Burean of Inuestigation

¥nited States Department of Justice

- 629 First Watioral BRark Buildirg
Omaha, Netraska

— May 26 , 1937

Speecial Agent in Charge,
Des lloines, Iowva.

) 0
ke: GEORGE TIMINTY3LCR.JGSEPH P, MORAN,with
aliases, FUGITIVE, I1.0,1232; et alj
EDWARD GEORGE BREI TR « Victimj
KIDMAPING; OBSTRUCTIQN OF JUSTICE}
HARBORING OF FUGITIVES; NATIOMAL FIRE-
Dear Sir:

Due to the reallocation of the territory of the Omaha
Field Division, there is attacked hereto the Omaha file ir the
above entitled case, inasmuch as the investigation that is necessary
in connectior. therewith will be conducted in the territory covered by
the Des Moirnes Division,

& 1. The Des Moines Division becomes the office of
origin in this case, .

2. The Divisiorn is the office of origin,
and the Des Moines office should complete the outstand-
ing leads in its district.

The particular status‘as to the attached case is-indicated
by either Paragraph 1 or 2 in this 1etter wh1ch has been narked X,

. Very truly yours 7 ‘\57é

..— P e —— o —————— s o = e .

(-*f'/,/x /a(e'/{((L ERERPOL

“. . &“/ﬁ X
g7-43 - .'B: FLETCHZR, s
Enclosure Special Agent in Charge. = - 3. -
cec - Bureau o
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b0-8 7. Nathen
.r. Tolson

Orrice oF DirRecTor Mr. Baughman
DERAL BUREAU OF INVESTIGATION " Mr. Clegs
UNHTED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE - - M. Cottey
Mr. Dawsey
} Mr. Egan
., Record of Telephone Call or Visitor. mr. Foxworth
- < Mr. Glavin
3 June 1 1937. S
j g 7 Mr. Joseph
= Py :40 .
Jime_—» ?,\
o ¥ <y
- 6\[»(? : rgves D Mr. Nichels
“Name y » Deputy U.S.Magpshal wr. quien

4 tele. /
éReferred to //7

;})etaals.

Tracy
Kns Gandy

Stated that he had a [subpogpa issued by
the Marshal's office in Miami, Fla. in connection ,
with the trial of Adams’and Randall, ordering the
Director to appear in Miami on June 7th, which was
issued by the Marshal at the request of the U.S.
Attorney in Miami. Mr. Graves was informed the
Director was out of the city, and Mr. Graves informed
the writer that he ust be mistaken; that one of his
men, who lived nex door to ?x Dlrector, was talking
with the Director 20 minutes/°Writer thereby informed
Mr. Graves that he was not mistaken; that Mr. Hoover
was in fact out of the city and any report to the
contrary was err Sneous. Upon advice from Mr. Quinn
Mr. Graves was informed one of the assistant directors
would call him’back later in theday. He requested
that the party /calling call the Chief Deputy Marshal
Th%goOtt Ingtead of f‘h}r?weifg“at‘ﬁn‘: ct_2854. cek

ED & INDEXED - -/ & &
Upoy advice froo Mr.-T é t'gwa‘t)cﬁled
and advised that Mr. Temm would accept’ t subpoena.rlr.

ott is sending it dom. cek~~
JUQL 419 &
. £ %‘} JETie
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JPHN EDGAR HOOVER . ‘ ,

DIRECTOR

Federal Bureau of Inuestination
Hnited States Department of Justice

Washington, D. . /

EAT:“C “ﬂy 30’ 19370

EEMOR.ANDUM FOR THE DIRECTOR

edu 9,

RE:O Bremer Case

SAC R. L. Shivers at Miami telephoned me relative to the subpoena
duces éecun issued for your appearance in connection with the trial
of Joé’Adams and Duke Randall, stating that he is forwarding a
copy of this indictment to the Bureau by air mail special delivery.

I told Mr. Shivers that Special Agent K. R. McIntire should confer
with Mr. Carr and ascertain what he intends to do, pointing out to
Mr. Shivers that your appearance would esteblish an undesirable
precedent as this would indicate the files of the Bureau are available
to any defense counsel merely upon a}subpoena for you. I further
pointed out that the Bureau has Circuit Court of Appeals' decisions
holding that the files are administrative and confidential in pature
and therefore cannot be introduced as evidence.

I inquired of Mr. Shivers as to the date the return of the indictment
is called for and he stated June 7, 1937. He was instructed to see
that Agent McIntire obtains a definite decision from Mr. Carr as

soon as possible. o

Resp ' e

M-S 76 [f55E
RECORDED . rl 7 ) /4 5
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JOHN EDGAR HOOVER

DIREGTOR
EAT:CDW Federal Bureau of Investination
nited States Department of Justice T
Mashington, D. C.
June 2, 1937.
é f MBMORANDUM_FOR_THE DIRECTOR /
I

2 Geundy .

ZO:OO o'clock this morning, Mr. Quinn end I conferred with Mr. Carusi
of the Department, Mr. Parrish and Mr. Holtzoff being present during the ~_ =
mejority of the discussion. I outlined to Mr. Carusi the facts surrounding (1/
the issuance of &a\gubpoena calling for your appearance at Miami, and informe
him of the nature of the subpoena. It was pointed out to him that it would
establish a highly undesirable precedent if the Director were compelled to
respond to any capricious subpoena issued by a defense counsel, since if
the Director were required t© appear in this case, every shyster attormey .
in the country would soon be subpoeneeing the Director in order to enhance

(f:’ his own prestige among his clients. Mr. Carusi was informed that in

\ addition to the precedent which this woudd establish, there was & further

major consideration in the fact that you were not competent to testify

of your omn knowledge concerning any of the facts in this case; that all

j(//\. of the dats and material in your possession would be hesrsay, which would

of course not be admissible over objection. It was pointed out to Mr.
Carusi that the practicel extent of your testimony in response to this
subpoena would be an admission of your name and official position.

- Ur. Carusi was informed that the Bureau had been unable to secure any
. 7@ satisfactory arrangement through the Criminal Division or Mr. Cerr,

° and that you had instructed that the matter be teken up with Mr. Carusi
or if necessary the Attorney General in order that some arrangement could
be worked out which would not require your attandance in Miami, and which

at the same time would not place you in the positiom-6f being reluctant,
unwilling or refusing to cooperats with the COurts.
Mr. Carusi talked to the Attormey General ~and subsequently informed the
persons above named thaet the General was in agreement that you should not
be required to appear in this matter, and that he desired the Criminal
- Divieion to take appropriate steps to negative the necessity for your
appearing. The Attorney General suggested that a conference be had
between defense counsel, Carr, and the trial court, at which time the
Court would be advised of your inability to testify of your own knowledge
as to any material facts in this matter, and defense counsel made to
state the nature of the testimony desired from you, after which the -
Court could render a decision as to whether you would have to appear .

personally. : e q S 1‘0 / 6‘3

OORDE
Copy, ES DEST, RE

; !69 . ROYED \:’;', v FL;ia‘ Lt oo k
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Memo for Director -2~ 6/2/37

During the conference, Carusl was requested to have instructions issued
to the Criminal Division and to Mr. Carr, and was also requested to have
a8 memorandum furnished the Director of the Bureau instructing him that
he shoud do nothing further in this situation. Mr. Parrish said that he
would see that appropriate steps are taken to carry out the Attorney
General's instructions in this matter. :

I desire to advise that a number of meirzoranda have been ritten concerning
various telephone calls upon this situation today.

At spproximately four otclock P.M., Mr. Carusi advised me that a memorendum
would be submitted by the Criminal Division advising you that until further
notice and unlesgs advised to the contrary, it would not be necessary for
you to appeer at Mismi.

Respectfully,

E. 2. TAMM.

r 24

Ve
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“JOHN EDGAR HOOVER

- DIREGTOR

Federal Burean of Inuestigation
Mnited States Departinent of Justice

Mashington, B. C. o

EAT:MC May 30, 1937.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

RE: Bremer Case - —

Assistent SAC T. J. egan of the New York Office called me

and stated that AndrewlGuarante had been located at St. John's
Hospital, Queens, Rew York, under the assumed name of Andrew F.
‘Raymond, where he is suffering from a severe case of hernia.

Kr. Donegan indicated there is no prospect of Guarante's leaving
the hospital in the near future and desired to kmow whether the
subpoena for Guarante to appear at Miemi in connection with the
trisl of Joe\Adams and Duké\Randall should be issued.

It was suggested to Mr. Donegan that he call Special Agent K. R.
NcIntire at the Miami Office and have him confer with Special
Assistant to the Attorney General Carr, obtaining his decision as
to whether the subpoena should be served, a new subpoena issued,
or if he desires a deposition tc be taken from Guarante.

Mr. Donegan stated he would call Mr. McIntire and have him ascertein

¥r. Carr's opinion in this regard.

Respectfully,
Py
) - B, T,
> \
“ECCRDED 5 7 ‘ff 55 8 :
.TNDEXED '*, baL ot Grhl OF Ry PSS IV T
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Federal Burean of Inuvestigation

United States Department of Justice

1448 Standard Building o
Cleveland, Ohio

- June 3, 1937

Director
— Federel Rureau of Investication
X Washington, D. C.
’ 0
Re: RREKID
Deear Sir:

Special Agents E. J. Wynn and II. 2. Dill were instructed
i by me to proceed to liddle Islend, Onterio for the purpose of ex-
<T(f// pleining to Colini unro that a warrant is outstanding for his arrest -
in this case and to get !unro to return to Toledo, Ohio of his own
volition to answer the charges mentioned in the complaint on which the
warrant was issued. These instructions were given by me upon re-
ceint of suthority from the Bureau. Arents were instructeé to edvise
?ﬁ? t rericen Consul et ‘'irdsor, OCntario of the purpose of this visit
1dale Islanq, and to *alk to unro in the presence of a Canadian

? 2 autbovlts.
(_,,///r Azents wynn end Dill contacted Specisl Agent in Charce Tay

C. ewmen &t the Detr01t ffice end he made an appo1ntment for acerts
with Amer1can Consul *, L.}"ilborn at Windsor, Ontario.

—— .o,

Lroents contacted 1'r. H. L. I"ilborn, Americen Consul, Guer-
antee Trust Buildiny, ‘'indsor, Ontario; however, !'». !7ilborr explained
that I'r. Mershall 1.} Vance was in charge of the Americen Consulate at

’indsor. After an introduction to Ir. Vence agents expleined the pur-
pose of the proposed visit to »iddle Islend. M)r. Vance advised that
- Go;poraf\'wison was in charge of the*?gyal Censdian lounted FPolice
in Vindsor. =

Agents contacted Corporal ‘filson at his office in the Dominion
Puilding, Windsor, and explained to him the pyrpose of their mission.
I’r. iilson then assigned Trooper Fenry 5Georgeflomas 0 accompany asents———"="

o ridale Talend. Lo ooooen oExED 7S 76 - / 35’7_'”_5

Accompanied by Trooper Lomas, agents contected Colin lunro
at the Club Fouse at l'iddle Island, Ontario. l}unro read the warrant
for his esrrest. The warrant wes filed at Toledo, ' he “festern
Division, Torthern District of Ohio, upon a compfain ng Colin

COPIFS DESTROYED
169 MR 25 1965 - b |



I'unro with "hartoring" enC "accessory efter the fact" 6f kidnepinsz.

Colin I"inro advised *hat he is a Canadian citizen; that he
wes born at St. Johns, l'ew Brunswick, Canada, on l’arch 22, 1897,
-- and that the place and data of his birth can be verified by the records
.. of Royal Arch Chapter of the Albion Lodge Number One, St. Johns,
lI’ew Brunswick.

tunro stated that he would not return to the United States
with egents; that he had not violated any law of the United States,
ené he felt certain that if he returned he would be persecuted. Fe
stated that he knew he could not be extradited on the charze against
him and thet he was going to demand his civil rights.

Yunro stated, however, that he would take the matter up with
his lawyer, )Msjor}Clarke, member of the Canadian Parliment, at ‘7indsor,
Ontsrio, before Friday, June 4, and would return to the United States
if so edvised by Major Clarke. Trooper lLomas furnished l'unro with his
name end address and Munro stated that he would contact p. Lomas im-
rediately after his interview with }esjor Clarke, which would be before
June 4, and advise )My, Lomas whether or not he would return to the
United Stetes upon edvice of lajor Clarke.

Trooper Lomas stated that he would asdvise the Detroit office
of *unrc's decision.,.

Pra———r Very truly yours,

P, l'acFARLAND
Special Agent in Cherge

T 8
f353f3 FED:rh
—F o«
e ; 7=1 ot
¥ cc Detroit , .
cc Chicago .
- ce Cincinnati . - .

c¢ Insp. E. J. Connelley, MNewark, N. J.




1448 Standard Building
Cloveland, Ohio

: e B June 3, 1937.

S EAREN L untitea States larshal, N Sl

A VL " 012 Pederal Building, o e
cleveland, Ohio. S &

Doar 8irs e e e

With reference to your inquiry concerning the
appearance Of Rens Holst on subpoena at- Toledo, Ohio,
~on May 31, 1937, you are advised that this woman was
requested to appear at Toledo, Ohio, on that date, -
for interview, at the request of United States Attorney .
Emerich B, Freed, who desired that the Holst waman be .
interviewed prior to her appearing before the Graml
"Jury on ths following 4ay.

“"""‘ﬁm,

Va e

Her appearance, therefore, at Tolodo, dhia, on - ¢
 May 31, 1937, was in response to the subpoena issued

B for her and at the request of lir. Freed.
'.‘: . “«_‘ - | ) Very truly yours,
K - \”\' (‘,;- . ';;‘; - . ?_ i ‘b N PR \,\.
i N . ,:\} ’!:. ‘ . ;

£

J. P. mcrm.m. BT
: S Speolal Apent in charga :
m:m . ‘ \:,;" - v w"'

-
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POST CITICE BOX 812,
CiICA30, ILLINOIS,

oAy T g o e 3 398Te
; Direcbor B S T
Pederal Burean of Investigation, S £ .
ﬁashixg,ton‘ bo co e 3 A .,f s
. Dear 51,1_, ’ " Inret Use or Apartment Houae Phoms For : “\‘3

' lhilo reeenﬂy corxiuct,:lng e cumillance 1n eonmction wit.h |
the harboring cases 4in (Cleveland, Chio, the jJanitor of the apartment
house asked the writer whether or not it would be of assistance if v\
he (the janitor) connected the house phones eo th-t the Agents could g
listen to all conversatiors beimg carried on in t,he aparhnent which -
was being uatched. .o ooy ﬁ : “ /} -

; PN . . f
v L s) ¥

The A,gent adviaod the Janltm- that this would, of ccurse

be of assistance and requecsted information as to how he intended bo R

" 80 ranipulate the telephones thet this would be poscible, Yt wil)l -~ -~ =
be noted thut the house ploncs to which the Janitor referred were
‘e vsual type of phone which rskes it possible for the occupant
of an spartrent to eitter open the front door, havins an electric
lock, or to call the house jJanitors These telephoncs are, of course,
in no way connected with the outside telephone service. The janitor
of this biilding informed the writer that he had in the past shorted
the trunts in the telephons box in & ranner which would connect tht
suspect!s house phonc to his house phones As he described it it
aprears that he uses the identical nethod as that used to placc e
telephione tep, lLie further advised that he then entered the apertrent
of the guspect and discreetly removed the telephone and bent the cone
tact points to such an extent thst the transeitter was open at a1l

~ tires, which would in effect be the sare a3 leaving the receiver off
the hook. He stated that he had checked on occupants of that spert=
rent building in this ranner on several occesions and that usually -
he obtained excellent results ’ althouch the transmitters were not

. = o:tceedixi:'ly senait‘ln. REOORDED : S r)z #?é /
Bug

QORIBENAL FILKED IN

s A8 this nethod or conducti.ng s aumn bas never
to the attention of the writer in the past, it ia respectfully
rested that 1t be called to the attention of the Laboratory for such
experimentation as may be deemed advisable, so 7& it e puently’ -

be called to the attention of the entire field, {r I\ \}Y ) A
mapect,ml{ &umted [

L '-' :
o

YICsXG ¥. E. GURNEA,
Speciel A-ent,
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Federal Bureau of Inuvestigation
United States Bepartment of Justice

722 Widland cavings Ruilding
Tenver, Colcraod
June 2, 1937

Director,

Federal Rur=zau of Investigation,
Washington, D. Ce

Deer Sir:

snace relative to my travel from Denver to Miami,

This is to advise the Burceu of my itinerary end pullman
*lorida, in answer

to a subpoenes to aprear there on June 7, 1937, at 9:30 A.M., as a
witness in théSBrekid cese.

RCB:¥S

AIR UAIL - SPECIAL

Leave Tenver vie Union Pacific Reilrosd
4 45 PoM. ’ June 4, 1537

Asecommodetions « "City of Denver Streamlinerv
Car #8, Birth Upper #10

Arrive CLicsgo 9:23 A.M., June 5, 1937,
Address Chicego Office

Leave Chicsgo via louisville & Nashville Railroed
2:30 P.Mt, June 5, 1¢37
Accommodations - Car #56, Lower #9

Arrive Viemi, Floride, 7:00 A.M., June 7, 1937
Address Miami Cffice

Very truly §ours,

7L

R. D. BRCTN
Special Agent in Cherge.

J 574— /‘/_3,4_’??

RECORDED

|
|
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1308 Mesonic Temple Building
ND¥-ahs New Crleans, Louisiana
7=15, June 2, 1937 .
ke SRR T e S L R i VRt
. 5 : -. , v;:s", - . o A < E ‘. ‘ :a ‘:’ . .: E
'\/“-W . h..? -‘,'-", .““ l‘-- - .. ’
S TN S gl " N B A . s
N Ly T '4 : SE e L ~ bai T G M
Nl LT L B e s T Y
| SR Spoohl Agont in Oharg o RN ol T I3
PERA uonrk, Nu hruy. § Toad g ot
. L O P ST \’, o o RTT
AR OIS AR ) e NG RSN
~ R Res nnmu T S
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SR . will you Xindly secd sir mail, speotal dslivery %o
o the M{anmi Yisld Office the following uriala relating to two

P rl

Rendal.ls 2 Yo g L \e ? T ’

. s s . l Ry . . O

. e ‘ Orlginnl notu or Agent m.u pomtn!ng ¥o his
‘ cos iaterview with, and adniesiou by. ano Randau

nbont Apru. 1936. SN

€ - -—aar A et e o M A e O

Se .

« e
@ o oa -

- 2. Copy of memorandum prepared for the Buresu by
- Agent %1lls advising of Randall's admissions
' _and troeatment by Bureau Agents.

‘ S. The letter prepared by Agent ¥ills about Ostoder, :
.. = . 1935 giving inforuntion &s to the dispositiom SR
N 1 . desired by Randell and Cregory Codomo of their
N . "~ automobiles, which were confiscated by the Bureau. =
X Rt In this connection 1% is noted she original letter
- prepared by Agent ¥ills was revised by Special

S v .. Agent in Cbarge W. L. Listorman, and 1t is thought
AT 5 She letter prepared By Agent ﬂlh ﬁs plaood u

k ’ T . .-"-'f. e G :
vt I PR S L T— - ,_---.... .- - v

: In vlw or tho f-ct mt Agent th hu boen mb—

T poonaod for June ¥, 1937, it is roquutod this bc givon cx-

N .}, poduioul nttmtion. f B Ty ; :
B A" .,;‘ RN ¢ Vory trul,y rmn'l. &

e DT,

».

5 DR S S oL »
Bre e ik il 0 Y ele e Tl Gt ok = —@ne s

:. AC mth. ”.’ ‘
Epeoial Agent in Charge. l
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607 U, S. Court House,
Foley Square,
FKew York, K.Y,

© 7-120 |
BCLs XN June L, 1937,
&
I~
AIR KAIL « SPECIAL DELIVERY :';.,
Speoial Agent in Charge, ST, S5

<

7 O/Q/w-n Y

Mami, Florida,

RE: BREKID [td“ﬂ’v(vé '

Dear 8ir:

Under date of June 3, 1937, telephone
request was received from Mr. VoIptire of the Bureau fram
Eiami, Florida, to ocontact ANDRE(} GUARENTE at St. John's
Hoepital, Long Island City, N,Y. and interrogate him with
respeoct to paragraph two on page three of his unsigned
statement made to former Assistant Special Agent in Charge
of the New York office J. H. Hanson, on Auzust 22, 1935.
This paragraph in part reads as followsi.

®About thic time Adams told me that
these people on whom he was waiting himself were
members of a mob who had kidnaped a fellow out west
and oollected $200,000,00 in ransom. He also said
"I ean get anything that they got. They've got nore
money than you can shaks a stiok at, I oan get
$100,000,00 from them,® ® ws

_ N _ ¥r, MoIntire was desirous of detercining
whether or not GUARENTE at this tixe would acknowledge having
made the above statement to Kr. Handon.

Special Agents W, J. MoKulty and H, C,
Leslie interviewed ANDREA GUARENTE at 5t. John's Hospital,
Long Island City, ¥. Y., and permitted him to read the
entire statement referred to above., When he oame to the above
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quoted paragraph which appears on page three of the state-
ment, he stated that he had never made such & statement;

that be nover said anything about kidnaping or ransom. He

did adnit however, that he stated to Er. Hanson that ADANS
told him that there was a mob from Cleveland stopping at the
hotel and that they had all kinds of money. GUARENTE further
gave the following information which is not incorporated im
the instant statement. When he questioned ADAKS as to his
salary, ADALS stated that "one of the orowd at the hotel gave
me {1,000, and told me when this is spent there is §$1,000. more
waiting for me."” , ,
GUARENTE also objeoted to paragraph cme of
page ocne of the wnsigned statement whioch makes reference te
the fact that he, GUARENTE, made the statement freoely and
voluntarily. OGUARENTE stated that im the event he Mad te
testify im Florida he would not want the "mod® to know that
he voluntarily appeared at the FNew York office of the Buresu
and made the instant statement. He was questioned by Agents
and advised that he was not ecerced or threatened to make the
statement. He stated that the only ebjections he had to this
statomsnt were as set ocut above, and that all of the other
details in the statement are true.

In oonneotion with this visit to the hospital,
Agents noticed that there was & marked improvemont in GUARENTE'S
physical oonditicn; that the tubes Iad bBeen renmoved and that ‘
he was abdls to get up and move adbout, GUARENTE e prised Agents
of the fact that he was able to dress his wounds without medical
aid although he stated that the wounds are still open. He also
-advised that hs &1@ not desire to go to Florida at this time :
a8 he felt that he was not in & povition to 4o oo, and further,
that when he was down $n Florida some years ago he eontracted
dengue fever, and he believes that if he were to go to Florida
ia his present oondition and contracted dengue fever agaia,
4% would be serious for him. When questionsd as to vhen be
thought he eould go to Florida, GUARERTE stated in adout twe
wooks time.
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: A GUARBRTE was questienod as to whether

ho would sign & statement eontaining the above moted changes,
and he advised that he would not at this time; that he would
han to gin it sae oomidontion. ‘

At the time of Agentt' viuit to the houpital
sutor Bernardette, the Superior, was interviewed, and advised
that GUARENTE had had some oonversation with Eiss KacEachera,
nurse $n charge of GUARENTE'S ward, since Agents?! last visit.
Agents thereupon interviewsd liss KacEachern in the presence
of Sister Barnardette and she advised that after Agerta' last
visit GUARERTE took her into his oonfidence and advised her of
his ocorrect name which is ANDREW GUARENTE, and that he had
assumed the name RAYECHD because of the fact that he did not
want to be served with a subpoens in this ease. Xe further
advised her that he expected the Agents would be back to see
himz and that they would have a statement for him to sign which
he did not intend to sign. She also stated that GUARENTE
advised her that defendant ADAKS was innooent and that he is
married and has a ochild, and that he did not desire to go to -
Florida and testify against APAVS in this case. GUARERTE
also acquainted Nies ¥Kaoiachern with the faot that at the
present time in Xiari, Florida, there are fifty-one witnesses
being held for the trial of this case amiting his arrival there.
Miss kacFachern intimated that GUARENTE is keeping inm touch
with this case by reading the Florida nowspapers which he s
allegedly receiving through the mail. MNiss XacEachern alse
added that GUARESNTE gave her the impression that if he eould
linger at the hospital for the next two or three weeks the
' trhl 'ould proceed and lu mld not be needed as & witness.

At this mtln; 'lth 8ister Bermardette
and liu YacEachern they both informed Agents that im their
opinion GUAREKTE in his present oondition omld prooood to
Florida im the oare of one male murse,

During the oourn of thh lmruttgttian ®
became known to Agents that ALBERT GUARENTE bas been visiting
bhis brother ANDREW at the hospital by way of the rear entrance,
entering wnobserved to offioials of the hospital. It is wvery
possible in the event that ANDREX GUARENTE does not oomply with
the terms of the sudbpoena served on him for his appearance at
¥iami, Florida, on June 7, 1937, due to his present oonditiom,
that he most likely will leave the hospital soon after that

-3
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© date with the assistance of his brother ALBER?, in which event
- - be would evade further service nnd it nlght be hponiblo to o
. again locate AHDRE‘I GUARERTE.

' Arrangemnts were made at the hoapital that
in tho evert ANDREW GUARENTE should indiocate his intention of
leaving, or should request his elothing, with which request
the hospital officials would have to comply, that the New York
Division be notified immediately by telephone.

Innediately after Agente' visit to 3t,
John's Boapital, and after conveying this information ¢to
Assistant Special Agent in Charge T. J. Donsgan, the latter
eomrunicated with ¥r. KoIntire at the Us 8. Attorney's offioe,
¥ismi, Florida, and informed him of the facts az set out abowe.

Very truly yours,

Re WEITLEY, o
Spechl Lgcmt in Charp. "

/oo-Burau - ~ IR e
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JOHN EDGAR HOOVER
DIREGTOR

Federal Bureau of Inuestination
HAnited States Department of Justice -~
Mashinpgton, B. C.

EAT:sMC June 2, 1937,

Times 3’00 P.I. /

MENORANDUM FOR THE DIRECTOR

Re: 0 Bremer Case

I called Special Agent K.R. McIntire at Miami, in connection
with the subpoena duces tecum issued for you, as referred to
in ny previous memoranda, and asked him just what Mr. Carr
intends to do about going to Tampa. .

Mr. McIntire stated that Carr has tried to get in touch with
Riley, one of the defense counsel, who is out of town end is

not expected to return to Miami until Friday of this week. Mr.
Hyde, the other defense attorney, has stated that he does not
know what Riley has in mind and will not be able to see him until
he, Riley, returns on Friday. Mr. McIntire stated that Carr is
going to get in touch with Mr. Parrish of the Criminal Division
of the Department, informing him of the situation.

I asked Mr. McIntire if it would be possible to get a commitment
from Hyde that it will not be necessary for the Director to appear
on June 7th and that he may appear on June 10th or 1lth, in the
event his appearance 1s necessary, in order that you may be able
to keep some of your outstanding commitments and cancel those

you will not be able to keep.. i o
Mr. McIntire said he would try to obtain a statement from Hyde

and will keep the Bureau informed.
RECORDED e e
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1
THIS CASE ORIGINATED AT CIRCIIT:ATI, CHIO NeYe FILENO. 7120 173°
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY
WHICH MADE
NEW YORK CITY 6//37 L/ae to 6/1/37 H. C. IESLIE
1 Tmx D CHARACTER OF CASE

- GEORGE TIMINEY;

SYNOPSIS OF FACTS:

DR. JOSEPH P& 1'O:AN with aliases, Fugitive,
I.Ce #1232, et al. | FATIOFAL FIREARLS ACT.

——mm—vmmzsmmﬁm.

KIDWAPING; OBSTRUCTIOY OF

JUSTICE; HARBORING OF FUGITIVES;

Investigation at West New York, N.J., and

at New York City, N.Y., developed that
AXDREwWAGUARENTE had been confined at St.
John's Hospital, Long Islend City, KeY.,
since 3/L./37 under name of ANDREW S.§& RAYMOKD.
On 5/31/%7 subpoens served on ANDREw GUARENTE
at St. John's Hospital calling for his appear-
ance in liemi, Fla., 6/7/37; questionable
whether GUARENTE can be removed due to his
present ailment. Dr. George C. Biondi stated
"Reymond" would be able to travel without
detriment to his health if accompaniec by
mele nurses. K

2-iieri
l-Philadelphie
. 1-Kewark
| 2=} ew York

2=Cincinnati m ‘5 “ ,. (;
/ .

P.

REFERENCE: Report of Special Agent He C. Lesiie, .
New York City, 5/28/37. Letter from Miemi
office to New York office 5/29/37.
Bureau letter to Kewark offi%e 5/1/87.

DETAILS: This is & joint report of Special Agent

- Vie Je McNulty and the writer. :
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On the afternoon of Nay 28, 1937, a mail
tracing was received at the New York office addressed to
ALBERT A. GUARENTE, 2808 35th Street, Astoriae, Long Island,
NeY., postmarked west New ¥ork, N. J., May 2, 1937, 2:30 P.M.,
bearing no return address. Immediately upon receipt of this '
tracing Agents proceeded to West New York, NeJs, and there
interviewed 1EO S. SWANWICK, Postmaster of that district,.
MRe SVWANWICK exemined his postal directory which contains the
names of the residents of the town, and same reflected no
indivicdual residing thereir by the name of GUARENTE. He also
caused the twenty-three carriers of his station to be inter-
viewed and none of them recalls ever handling any mail for
an individual by the name of GUARENTE. MR. SWANWICK also
advised that there vas no one by the name of GUARENTE receiving
mail at "General Delivery," nor does enyone named GUARENTE
have a private box at his station.

Upon examining his records as to fxwarding
addresses of individuals who had formerly resided at west New
York, Nele, WRe SHANWICL located & record which reflected that
an incdivicual nemed GUARENTE care of RAYNCWD who resided at
1251 foulevard East, sest lew Yorlk, Nele, had left a forwerding
address as of Lovember 1, 1933, for 309 liest 57th Street, lew
York City.

X Agents subsequently interviewed Mre. and Mrs.
UNK at the apartment house located at 1231 Bouleverd East,
West New York, Ne J., and the FUXKS recalled/GUARENTE having
resided in Apartment D9 their house for about three years
prior to October 1, 1933;/that to their knowledge this
~VUARENTE'S given name was CHARIES, and the latter was kmown
to have two brothers one named JOHN and the other named ANDREW
the latter known to them to have been in ill health and to have
Spent his winters in Florida. A photograph of ANDREW GUARENTE
was displayed to the FUNKS and they “irmediately recognized same
as being that of ANDRE!i-GUARENTE who oocesiocnally stopped at
1231 Boulevard Eest with his brother CHARLES.

The FUNKS could furnish Agents with no
information as to what ocoupations the GUARENTE brothers followed,
as to their personal history or as to who their friends were
about town as they were very quiet and did not mix with any
strangers as far as the FUNKS knew.



Agents interviewed JCHN&IGG, Resident
Manager of the apartment house located at 309 West 57th
Street, New York City, and he advised that one CHARLES
RAYMOND who formerly resided at 1231 Boulevard East, West
New York, NeJe, had occupied an apartment consisting of
bedroom, kitchen and bathroom at this address from

October 1, 1933 to Sgptember 30, 1936, at a monthly rental
of §50; thet CHARLES\RAYMOND was known to him to have been
connected with the dress house of George Jacobson & Col,
1,00 Broadway, New York City, and to have maintained an account
with the Greenwich Savings Bank at 36th Street and Broadway,
New York City. Atthe time of renting the apartment CHARLES
RAYMOND gave the following as references:

Brother AIBERT GUARENTE,
: 2230 li1st Street,
Astoria, Lele, NeYe

Se. Ke BALL,
20-10 rast 13th St.,
Brooklyn, Ne Ye

RIGG advised that RAYMOND left hb forwarding address??&dded
that he knew CHARLES RAYMCND to have also used the name
- GUAREXTE, though for what reason he could not state, also
 that RAYMOND had two trothers whose names he could not recall.
However, upon displaying & photograph of ANDREW GUARENTE
to Mre. RIGG he recognized same as being that of an individuael
who had called on CHARLES RAYMOND on numerous ogcoasions and
who had also occupied the apartment of RAYMONﬁ during the
summer months. :

Immediately following the interview with
Y¥r. RIGG and on the assumption that ANDREW GUARENTE might be
- using the name RAYMOND and be confined to a Catholic hospital

: in Long Island, NeYe., &8s set out inprevious reports, under that
name, Agents contacted several Catholic hospitals in the Borough
of Queens, and after telephonically contacting St. John's Hos-
pital, Long Island City, N.¥., it was ascertained that there was
a patient there by the name of ANDREW S, RAYMOND,

At St. John's Hospital, Long Island City,
NeYs, Agents contacted Sister Eernardette, Superior of the
hospital, who advised that AuDREW S. RAYMOND giving his address

b=
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as 25-41 30th Road, Astoria, L. I., N.Y., his age as forty-
seven, and his occupation as unemployed, entered the hospital
on Narch L, 1937, as a charity patient giving as his only
relatives two brothers = alive and well - parents, deceased,
and also supplying the following telephone numbers which were
to be called in case of emergency:-

Ravenswood 8-082]; (which is listed to ALBERT A.
GUARENTE, 2808 35th Ste
Astoria, Lele, NeYe)

Ravenswood 8=6372 (listed in the name of CHARLES
RAYNMOND, 25-41 30th Road,
Astoria L.Io, .YC)’

that RAYMOIuD since enterlng the hospital has been conf':.ned to
General Wegd, #D2, Lth floor, which is under the supervision
of liss Ge "acEACEERN; further, that RAYMOND sinceg his arrival
at the hospital has been treated by DR. GEORGE C./ABIONDI,
visiting surgeon with offices at 125 East 55th Street, lLew York
Cityo

Sister bernardette who evidenced a keen
desire to cooperate with Agents called for ANDREW S. RAYMOND'S
chart and on exemining same stated that when RAYNMOND arrived
at the hospital he had a temperature of 105 degrees and that
he was in a serious condition and was not expected to live;
that he was subsequently operated upon on three occasions, his
ailment being urethral trouble, and that while his temperature
at the present time is normal and he has occasionally been up
and out of bed since May 17, 1937, it was her gpinion that
RAYI'OND would never really make a complete recovery and that his
case was chronic and he would finally have to be removed to a

“city instifution. Sister Bernardette éxplainéd that all charity

cases may remain at the hospital for a period of two months
and that they are then removed to a city institution, and that
RAYMOND'S time is over=due and it iz only a matter of a short
time when he will be removed to a city institution.

Sister Bernardette stated that while she knew
RAYMOND as a patient, she did not come in contact with him to
any great extent, and she called for nurse Mac EACHERN who is
in charge of the ward where RAYNOND is confined. A photogreph
of ANDREW GUARENTE was displayed to Miss MacEACHERH and she
advised that same is a photograph of the patient in her ward

-y
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registered as ANDREW S. RAYWOIIDe 4t this time Sister
Bernarcette and kiiss LackiACHER. were advised that"RAYLOwD".

is wanted by the Govermment as an important witness at a

triel to be held in the Floride Disttict Court on June 7,

1937. Miss MacEACHERN stated that it was her personal opinion
. that"RAYKOND" ocould not be removed in his present physical
condition; Sister Bernardette agreed with this, and they

based their reason for same on the fact that sinoce "RAYMOND"
has two tubes in his system that have to be removed every three
or four hours and since "RAYMOND™ cannot treat himself he
therefore requires medical attentione.- ‘

DR. GECRGE C. BIONDI who has been furnishing
professional services to "RAYIOND" since his arrivel at St.
John's Hospital on L‘arch L, 1957,

e has treated "RAYNOND" for

bl

erview with Dk. BIONDI
he informed Agents that whether"RAYNMOND" appeared at Florida

or not, it was only a matter of a very short time when he would
be transferred from St. John's Hospital to some city institution
gt which time "RAYLONL" would be no longer uncer his supervisione

Immediately thereafter Agents comrunicated
with Assistant Special agent in Charge Te Je. Donegean who
telephonically cammunicated with the Miami office and advised
that ANDREii GUARENTE had been located at St. John's Hospital,
Long Island City, N.Y., where he was registered under the name
of ANDREW S. RAYNOND, Agents were subsequently advised by
Mr. Donegan that a subpoena would be forwarded to the New York
office for service upon GUARENTE.

Immediately upon receipt of reference Niami
letter of May 29, 1937, enclosing subpoena fof the aprearance
of ANDREW GUARENTE in the U, S. District Court-for the Southern
District of Florida in the City of Miami on June 7, 1937, Agents
contacted Deputy Ue S. Marhals Quinh and Mae Maher of the
Eastern District of New York, on the morning of May 31, 1937,
and together with said Marshals proceeded to St. John's Hospital,
where the subpoena was served on ANDREW GUARENTE.

At this time ANDREW GUARENTE informed Agents

that he was the individual who had appeared .at the New York
office at 370 lexington Avenue on August 22, 1935, and made a -

«5a
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verbal statement to Assistant Special Agent in Charge J. He
Henson regarding his contacts in Florida, and also identified
certain photogrephs for Mr. Hanson, and adnsed that he believed
he had seendXARPIS at the Empire Hotel ir New York Gity just
prior to his visit to the New York office, GUARENTE explaining
that the main reason for furnishing this information to the
Govermment was because he believed he would be entitled to a
revard if it was on his leads that KARPIS was arrested or
located.

GUAREXTE in his conversation with Agents
stated that he was & patient at St. John's Hospital under
the name of ANDREW S. RAYMOND and because of the wonderful
treatment he was receiving at the hospital, requested Agents
to treat this information as strictly confidential. GUARENTE
also stated that due to his physical condition he doubted very
much if he would be physically able to proceed to Miami to
comply with the terms of the subpoena served on him, although
he stated that he was willing to help the Government and surgested
that if possible, the Government make some arrangements to secure
a deposition from him and aveid his being removed to Kiami.

: In the course of Agents! interview with
GUARENTE at which time he was confined to bed, it was noticed

that there were two tubes inserted in his abdomen for the
purpose of draining the urine from his kidneys, and that there

were numerous s 6ars on his abdomen the results of recent

. operationse’ : . .

In the course of Agents' conversaticn with
ANDREW GUARENTE at St. John's Hospital it was observed that
the facial expression of ANDREW GUARENTE bears’ & striking
_resemblance to the facliel expression of ALBERT GUARENTE, ANDREW'S
brother, who was previously held as a material witness and subse-
quently released. :

: In conneotion with reference Bureau letter
of May L, 1937, in which the New York office is requested to
Jocate PEGGYAO'NEILL and conduct investigation as to whether -
t she could furnish any specimens of the handwriting of
DUKE\RANDALL, it is noted that in a letter to the Bureau froam
the Newark office dated -May 5, 1937, the Bureau has specirens
of RAVDALL'S handwriting and the MNew York office déeires to be

b=



" advised if further specimens are needed.

= ' Until further advice from the Niami office

this case will be held pending and inactive in the New York
offices : o o :

-
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Federal Bureau of Fnuestigation
nited States Aepartinent of Justice

P. O. Drewer V, Plaze Stetion
Seint Louis, Missouri

Mey 31593
. JUN O 29930
Special Agent in Charge,
Peoria, Illinois. o
\ - Re: GEORGE TIMINEY, with aliases;
DR. JOSEPH P.-MORAN, with aliases, FWGITIVE,
1,0, £1252; ET AL,

Deer Sir: EDWARD GEORGE BREMER, VICTIMj
IIDNA.PING, OBSTRUCTION OF JUSTICE; eto.
Due to the reellocetion of territory, I em transma.ttingherewith

the following S8ERIALS

1364 « Sumary Report of 8 peoial Agent A. Paul Kitohin,
Cleveland, Ohio, dated 9/8/36,

1407 « Report of Special Agent 8. B. Landrum, Kansas City, Mo.,
dated 6/1/37.

1529 - (Exhibit 14¢) = Photograph of Kemneth R, Perry.
(Exhibit 15) = Photograph of "Babe", -

e s i e e e e &

RECORDED r 7__ r»/é |Ll fj(,t/

Office of origin: ¢TNCIKNATI
Stetus in Saint Louis office: pgpyprNG

GBN:C )
T=dS= . Very truly yours,
CC Cloveland . CC Cinoimati 2. w%
\ CC Chicago 7 CC st Paud
1 / V. W. PETERSON,
’ Speciel Agent in Cherge

\ ., cc Bureeu
cc Saint Louis



MEMBERS: RAY L. HUFF
ARTHUR D. WOOD, CHAIRMAN ; PAROLE EXECUTIVE

T‘wm Bepartment of Justice
Hnited States Board of Parole

Washington

June 4, 1937

Honorable J. Edgar Hoover,
- Director, Bureau of Investigation,
Washington, D, C,.

Deer iir. Hoover:
4 In re: Delores‘Delaney, No. F-37-1M

Thank you for your letter of lay 28 with pertinent
information in relation to the above captioned cese,

The application fcr parole was rejected on Febru-
ary 12,1937, and the Board does not contemplate disturbing
its prior action. The prisorer will become subject to
release by expiration of the maximum term, less statutory
good time allowance, on November 30, 1938, She will serve
the earned good time under our supervision as is provided
by Publiec 210, unless, of course, her demeanor is suck as
to result in a forfeiture of good time.

Very truly yours,

ARTHUR D WOOD,
Chairman,




BRIEN MCMAHON
ASSISTANT ATTORNEY GENERAL

Brepartment of JPustice
Washington -

June 4, 1937.

MEMORANDUM FOR MR. HOOVER.

: I am just in receipt of the following telegram from
Charles H:&garr, Special Assistant to the Attorney Genersl
et Miemi:

"COUNSEL FOR ADAMS ADVISED TODAY THAT
HOOVERS PERSON/L APPEARANCE UNNECES-
SARY IN AKNSV.ER\SUBPOENA BUT REQUESTED
HOOVER DFSIGNATY OFrFICIAL FRO KIS
OFFICE TO APPE4R V.ITH PECORDS IN
ANSWER SUBPOENA"

Will you pleacse advise me of tae representstive of the
Buresu designeted to zoreszr with tae records czlled for in
the subpoens heretofore issued for jyour zprezrz=rnce.

ot BRIEN Mci"AHON,
NN Asyfi\:tant Attorney General,
RECORDED -
- & T~ Y ?? .
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JOHN EDGAR HOOVER

DIRECTOR
Federal Burean of Inuestination
Hnited States Bepartment of Justice -
Washington, A. ¢, /
__EAT:MC June 2, 1937.

©_ - Time: 11335 A.M. /

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

RE: oBremer Case

With regard to the\/subpoena duces tecum issued for your appearance

in connection with the trial of Joe Adems and DukeaRandall, I called

Special Agent K. R. McIntire at Miami, advising him that the Attorney

General has issued very emphatic instructions as to the procedure to .

take in this matter. The Attorney General desires that ¥r. Carr and

the defense counsel appear before the court, the defense counsel stating
/, directly wkat they waat you to testify to, in order to determine if it

is necessary for you to appear persocnally.

I instructed Mr. McIntire to have Mr. Carr call Mr. Frank Parrish,
of the Criminal Division of the Department, as Mr. Parrish has been
unable to contect Mr. Carr, which Mr. McIntire said he would do.

Respectfully,
E. A. TAMM,
rg
- - L — REC’ORDE’) ey e
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FEDFRAL BURRAU OF INVESTIGATION  ppwycpm
UNITED STATES DEPARTMENT OF JUSTICE

4 —————-

BEHOCKDENTo:  COMMUNICATIONS SECTION. JUNE—I;; 1937

Transmit the following message t0: K. R. MCINTIREj
NMIAIl OFFICE

- «

BREXID YOU ARE HEREBY DESICGNATED ‘I'OF APPEAR AS MY R@RES@TAH“ IN

RESPORSE TO THE SUBPOENA DUCES TECUM ISSUED FOR ME UNDER DATE OF
MAY TFENTY RICHTH IN THE CASE ENTITLED UNITEDSTATES VERSUS JOSEPH

" B ADAS AND HENDRY RANDALL AT SUCH TILE AS THE APPEARANCE CALLED FOR
IN THIS SUBPOENA IS NECESSARY,

HOOVER,

V'

WESTEEN UNION
) B | ‘ ['/ / 0 f'* \4"- '/.

SENT VIA - { M Per -~ -
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PHONE. BREKID AGENT WYNN ADVISES HE HAS BEEN CONFIDENTIALLY INFORMED
BY US ATTORNEY FREED THAT GRAND JURY TOLEDO VOTED TRUE BILL TODAY‘
AGAINST THE TEN SUBJECTS MENTIONED IN TELETYPE OF TODAY BUT THAT :g“‘\”

N
FORMAL RETURN IXX OF INDICTMENT WOULD NOT BE MADE UNTIL JUNE 10, 70 y
3 CONFIDENTIAL NATURE OF THIS DATA IS STRESSED. :Dllé 3
| AGENTS Ao P KITCHIN AND E. Jo WYNN WILL PROCEED TO KANSAS CITY &
TONIGHT FOR WORK ON BAKER CASE. AGENTZ A, DICKSTEIN WILL RETURN TO §
NEWARK TONIGHT AGENTS Sa K. MCKEE AND J. L. JADALA WILL PROCEED TO £
MIAMI TOMORROW AND AGENT D. P. SULLiVANilsuEXPECTEﬁ TO PROCEED TO §
LITTLE ROCK TOMORROW. T S o 5
| MACFARLANE’Tz
D | REPZD 57& /5"‘3’7/ y
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JOHN EDGAR HOOVER
DIREGTOR
13

Federal Burran of Inuestigation
Hnited States Bepartment of Justice
Mashington, B. ¢.

EAT:MC June 2, 1937.

Time: 3:17 P.M.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

Re: Bremer Case P\
I called Special Agent K. R, McIntire &t Miaml relative to thq/;ubpoena

issued for your appearance, as referred to in previous memoranda, and
inquired of him as to why we can't get in touch with Riley and ascertain
his opinion a8 to the necessity of your appearing as ordered in the
subpoena. X¥r. McIntire was instructed to try to get a commitment from

Carr to the effect that it will not be necessary for you to appear.

I advised Mr. McIntire that we are trying to get the Criminal Division to
send the Bureau a memorandum stating that it will not be necessary for
you to appear in Florida until further notified.

Mr. MecIntire advised that he will try to pin Carr down to meking a
statement as outlined above, and will keep the Bureau informed.

Time: 3:22 P.M.

Mr. McIntire at Miami called me and stated that Carr has talked to Hyde,
who stated that he is not the attorney in this case, being an associate
attorney, and therefore cannot say when the Director must appear. Hyde
gave the address of Riley as 1515 Brooklyn Avenue, Brooklyn, New York.
Mr. ¥cIntire further stated that Carr had conversed ‘with Mr. Parrish and
the latter had told Carr tc let the matter drop until Friday when Riley
returns. OCarr further stated he believed this was & Départmental matter
and that Mr. Parrish should contact Riley for the desired information.

I told ¥r. McIntire that the Attorney General had specifically stated he
deeired this matter settled today, and again mentioned that we are going

to try to obtain the above mentioned memorandum. Then if Riley appears
on Friday, it will be Carr's duty to ascertain his intentions in the
matter. R0 & L(\;)hX)“’

oy %?’Zg e
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JOHN EDGAR HOOVER

DIRECTOR

‘ Federal Burean of Inuvestigation
EAT:IM Hnited States Department of Justice
Time - 5:25 P. M. Washington, D. C.

June 3, 1937.
HEIiORANDUN FOR THE DIRECTOR
- 1)
RE: JOE ADAMS

lMr. McIntire telephoned from iMiami, advising that with regard t;*buarante,
lr. Carr desired his presence in Miami in order to determine if he is going
to be of any value to the Government in connection with the sbove case.
McIntire advised it will be necessary that Guarante be accompanied by a
male nurse because of his condition and the question now arises as to the
picking out of this male nurse. Carr advised Mr. HMcIntire that he called
Mr. Parrish and gave him the situation, and also sent a wire to him, Parrish,
requesting authority to expend $7.00 per day, plus travel and subsistence
expenses, for a male nurse to accompany Guarante to Miami end return to
New York, and the request asks that the Marshal be euthorized to advance
funds to the nurse and Guarante for the trip. Carr told McIntire that he
thought the Buresu might be able to help him in selecting this male nurse.

I told Mr. lMcIntire that it was the Marshal's job to find this nurse and
that the Bureau has done all it should in this connection, having located
Guarante and ascertained his physical condition. I further informed him
that this was a metter betvween the Iepartment and the Marshal and the Bureau
will not state eny official opinion.

o ¥cIntire also told me that Carr had talked to Mr. Parrish, who said that
the Departuent was getting out & memorandum for the Director stating he would
not have to appear on the 7th and that it would be up to Mr. Carr to prevent
any unfortunate occurrences down there. The Department hes notified Carr
that the responsibility would rest with him. Mr. McIntire stated that
he told Carr that as soon as they could get word tomorrow thet Reilly was
in towm, they will have to get in touch rith him and get some snzver on this
matter. Mr. McIntire expressed the opinion that Reilly might be drunk and
they would not be able to get in touch with him, and if they were able to

reach him, might not be sble to talk to him.

iy
RENPYL 2

Mr. McIntire also informed that Agent Kingman of the Oklshoma City Livision
had been notified to sppear in Miami on the ninth, steting that Mr. Carr
thought this Agent had some information of value to the investigation.

e e e e e . ———— e - —————
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Federal Burean of Inuvestigation
United States Departiment of Justice . "

- N ~ - - s e Id
1445 Stend=rd ~uildin-~,
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Director,
TeCeral Zureau cf Invastirztion,
‘eshin-ton, D. C.
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Reference is made to letter of ey 18, 1937
fror the Clevelsné office, in whick an cutline of tre .
activity to be fcllowed Gurin~ the week-end of gy 29=Z22,
1527, in cornection with zrrests in t%e hzorierin- cases s

Toledo £nd Clevelarnd, Chic, was ssi out,
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_ -.es8i mmeris were rede 2t th ;%_gim %wo LEDtS
bein;s Geel meted to cauel of the persons to be arre:ted. It
wes ernleined tret one of tre . certs in eecr sroup wes r*le
tc identify tte subject ir cuestion, and weus elsc in & pesiticn
- to zuestion *tre suhject intell?l entlve ‘dvice wz=g ~iven tl:t

ervelepes Y& teen prerzred, containins <11 recescury rhroto-
srueprs for use ir tle cuestionirn:, warrents for ‘he srres*t of
tls nerson irvelved, =zc vell es mirmeo rerhred forms for - ei
teirvir~ & lo- of Cetetior feta src a "*"eO"“f““eh Eeseri
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wooSlive of vt s subieet ozl oned to trer, scimrernts zzote
o

‘
gulov.ovil-s ore glso »rle wt iri

The men were cautioned tlat extreme ctre
should be exercised in the =z=rrects of the various persons
concerred in this metter, arnd thet no rourhness of ery kird
should be indulr-ed in except in tie wayv of self deferse,
Tention was mede gt this time thrat difficulty risht possidvly
be experienced with subject anthony J¢ imersbech, es it wes
known thet he cerrieé e run, =nc thet the is~ents to whrom he
wzs essirned should erercise perticuler care, 7T took care te
gssi-n men to arrest .imershoch vwro, T felt, were especielly
cereble in that trpe of work. It was stztei thet preliminary
searches of the persons of the sutjects should te corducted
et the times they were txarern into custodv, and thet irrefiztely
upon beinz brousht +o the Clevelerd coffice cor tc the tempersry
cuerters loceted in the offices of the United Stetes ittorney
at. Tcleco, they should be strinped and their bodies znd
clothine thoroushly exsmined.s They were also tolc tret the
valuatles of the prisoners should be taXxen from them et tire
of the seerch, srd nlaced in a sceled envelope in the presernce
of the prisoner, with a duplicete list of the propsrty beirs
mn=de for the file. Arran~erente vers mz2de to both nhetorrenh
2 Tincrrprint 11 prisoners rere evd =t Toledo, «nd rerticu-
essinments vere roie in tris connecticne. Lt the tirme oF
Yose inetrructions, Fureau "ulletin o, 33, datec Tece-ier 17,
1636, relatiny tc the handlinc of nrisoners in detextion roors,
was read to the ~roun in oréer that trere mirht be no misunder-
stendin~ in the future,

&
s
A

I desire tec advise you that I took razrticulsr
care to imnress unon a8ll of tre men trat they woulé he expected
to be entirely resporsible for the nersons assi-red to then
from the time of the msrrest until the vrisoner wes delivered to
the "nited States !l arshal. wt

- ith respect to the auestionine-of the verious:
subjects, it was steted tret si-ned statermerts should be obteined
if poesible, but that comrlete notes for future court use shrould
be meintained in any event, =Rach .rent was advised that dats
relaztin~ to the person essirred to him should be revorted tv him
in revort form wit: the originesl and tvelve copies beins pre-
nered in order to disperse with unrecesssry stenosravhic vork.
The men were also told that dsta for use in prenaring possitle
parole reports should be obtained durin~ the course of ttre
irtervievs, inasmacl s inforr-tion of *ris neture was not in
our poscsession.



£ Ceseriyiicn of Ly onaarters
ir. "¢ledo wros fiven, =nd ire ren ed tr-t tle
verticnlur rocre *o he used Ly thor for tre tandline of
t'.eir prisoners wculd be sssi.red by Specizl ~zert L, J.
.ynn upon arrival in Tolelo, or by Inspector T. J. Conrelley
r. tre event re deciéed to rroceed to Toledo unon ris

i
errival in Clevelan¢ on tre mornins of ey °2, 1937,

I advised tre entire ~roun thzt I hal been
Zesimeateé by vou to zct for Inspector Z. J. Conrellev
until his arrivel in tre city, anl *h=t on +he followin::
mornins re would unCoubtedly desire to talk with ther »nrior
tc the tire tle ren assi-red to tre Tolelo ern-le Cerarted
fcr tvat point. Tuey vere wlsc tcld tlezt the tie of lenurt-
ure for “oleio would rot te feciled until the Tollowing
riille All of tle rer vere eivised tret sericls reletirn

0
to treir narticular =ssimrerte yere availehle, anli they were
ba!

<

inetructel to revie s=.e in orizr To Terilinrize tle: elvis
*1f1 tho sutiect retrcr of 7 i
a8 also rniade trhet ceel to2g7

tleir azci mrent in view o

i c=¢? rcup wees ertirely Tari

~ - r'.

sl fect thony J.

nert of 'ay el trics veer, of "G S
auare, necessitzted = rrest cham:: Cleve
Surinc te investis-ticn whrich resulted in imfor-=ztion *h=t

h rad aoscoroea, and unt¥l the errscts of Toh~m =,
d ~rthur 77, Feberrerd were effected, ..s & vhole,
, the outline of ec*tivity es set ouvt herein resulted
r- satisfectorily.

This ceta is subnitted in order thet vou rav
be corrletely aivised in the premises,

zespectfully,
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JOHN EDGAR HOOVER
DIRECTOR
K

Federal Burean of Inuestigation
Hnited States Bepartment of Justice
MWashington, B. C.

_EAT:MC June 2, 1937.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR

1 [0}
CL‘. RE: Bremer Case

I conversed with Mr. Cgrusi of the Department, who stated
- that after talking tg Carr, the Department can see no
- / Essgble harm in not having you appear until Friday, as
/ / subpoena is returnable Monday and it w e Carr
p three or four days to present the Government's case.

I requested Mr. Carusi to see that a memorandum is forwarded

to the Bureau specifically stating that you will not have
to appear until further notified, which he agreed to do.

Respectfully,

E. A. TAMM,

RBCORDED 7 _ 594 - /%376’\ .:.




JOHN EDGAR HOOVER

DIREGTOR
Federal Burean of Inuestigation
Hnited States Bepartment of Justice -
- ashington, B. C. / ,
- EKT:FP June 4, 1957

Time - 12 Noon

MEORANDUM_FOR TEE DIRECTOR

I cglled hr. ilicIntire at idiami to check with him

upon the dete of & report cgnteining the fgstatement of

Tynone Burdette and DeloreggDelaney, whicéh I felt should be
‘included in the reuorts being szssembled &t the Bureesu to be
produced in answer to & subpoena duces tecum, if it is neces-
sary to oroduce the rensorts, snd he sdvised me that he had

' tulxed to you ebout the sub.oene which hed been issued for you
' and had informed you fully ec to the present cistuc of the

mstter.

Resge€ctrully,

E. A. Tamm.

~——
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Federal Buremr of Infrestigation
H. 8. Brpartment of Iustice
Post Office 3ox 812

Chicazo,Illinois
Moy 28, 1937
_p)pl.

Personzl end ¢

Confidential
Director
Federal Bureau of Investigetion
Washington, D. C. (@)

Re: BREKID

Dear Sir

On the evening of Uay 25, 1937, Urs. Harna* Sag/y. rer stopped

at the Chicago Office en route to Toledo, Ohio, where she
was under subpoena. During the course of the conversation
with Urs. Sawyer she informed the writer that the Bremers!
bank in St. Paul, Yinnesota, had orizinally been started
solely with the money obtained from the Denver mint rodbery.

Mrs., Sawyer also informed the writer at the same time that
during the entire prohibition period Bremer had sold rezl
beer to Harry Sawyer and herself; that this beer had been
taken out of the brewery through a tunnel and had been
delivered to their sazloon and that this beer had been sold
by them at their saloon dnring the entire prohibition

period.

The above information is being forwarded as of possi'ble
interest to the Bureau.

Very truly yours

DULSIY M o

7-82 Specizl Agent in Charge

cc-8te Paul RECORDED
\ &
INDEXED




Federal Burean of Inuestigation

United States Bepartment of Justice

1448 Standard Building
Cleveland, Ohio

June 4, 1937.

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Washington, D. C.

Q

Re: BREKID
J Dear Sir:

{ ' On the morning of June 3, 1937, Special Agent D. P.
A Sulliven telephonically contacted Inspector E, J. Connelley at
/ Newark, New Jersey, and advised him of the fact that the Grand
o Jury at Toledo, Ohio, had completed its inquiry with reference

to the herboring of the Karpis-Barker gang at Toledo and

‘ Cleveland, Ohio.
é ' During this conversation, Inspector Connelley was
advised of the intended action of placing larie)Bailey, Lou
{Foole, Rena/Fleming, nee Holst, ThelmafHolst, ladelinefansus,
Sally‘Jackson, Florence {Jasany and Pauline jJackson, under a
continuing ﬂsubpoena, whereby the Bureau might be able to take

- adequate action in the event any of the above mentioned wit-
N nesses are intimidated or any attempt made to threaten them
£ / prior to the trial of this case.
3 Ir. Connelley suggested that it would probably be \
. more advisable to havet\wgrr‘gggs issued for the above mentioned
- ]persons as_material witnesses and stated that the possibility

of issuing warrants for these persons as material witnesses be
called to the attention of United States Attorney Emerich B,
“Freed; that it would no doubt be agreeable to I, Freed to -
allow these persons to be released on their own recognizance.
Mr. Connelley indicated that this would probably be preferable
to the suggestion of placing the above mentioned persons under
subpoena, as there would be no question of the Bureau's juris-
dietion to take action if any of the persons were threatened _

. e to intimidate them. e >0
?%ma et >/g/f/,,°1:any attem}’t mad RECORDED & INDEXED Z" 4 Zé -~ / éL > / g N
b b-r0-3> Xz;:o Special Agent H. B. Dill contacted United States
Attorney Freed in his office on June 4, 1937, at which time
1. Freed advised that no warrant could be issued at the .

' present time for any of the witnesses in this case, in view
of the fact that no indictment had as yet been ret% thaiZ

k

{

cAmren mwgrRaYED
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Director
Page -2- 6/4/37

the witnesses in question are still under subpoena to the Grand
- Jury and will remain so until June 10, 1937, at which time he
expected the Grand Jury to return a true bill with reference to
the subjects in this case. He stated, however, that on June 10,
1937, warrants would be issued for the persons named by the
Bureau to whom the Bureau thinks it would be advisable to have
warrants issued. lir. Freed requested that a list of the names
of the material witnesses, to whom the Bureau desires to have
warrants issued, be prepared and furnished to him at Toledo, |
Ohio, on June 10, 1937; that he would also like to have an
agent of this Bureau present in Toledo, Ohio, on June 10, 1937:\\

_ Mr., Freed stated that he did not believe the trial
of this case would be had until the latter part of September
or the first part of October, in view of the fazect that no
Federal Judge has been appointed for the Western Division of
the Northern Distriet of Ohio.

Very truly yours,
Phuwoe/7arla—

Je . IE&CFARLAND,
Special Agent in Charge.

HBD:MC
7-1
cc - Inspector E, J. Connelley,
Newark, lNew Jersey s
Chicago ‘

-~ - - Cincinnati . - - --

e




CC-162 Mr. Nathan

JOHN EDGAR HOOVER : Mr. Tolsen
DIRECTOR - ~ Mr. Baughman

Federal Burean of Investigation o Mr. Cottey

INC:ZRM #nited States Bepartment of Justice e

6.57 6 . M. EEAR
7 Washington, D. ¢, Wr. Foxworth

Date June 10, 1937 Mr. Nichels

MEMORANDUM FOR MR. TA —

o
Re: BREKID

With reference to the attached

letter dated June 4, 1937, from Special

_Agent in Charge MecFarlend, he telephoni-
cally advised on June 9, 1937 that Special
ngent Dill was leeving for Toledo that
evening in comnliance with Lir. Freed's
request for an Agent to be present at Toledo
on June 10, at which time the Grand Jury
reports.

Mr, MacFarlané stated that they
contemplated obteining material witness
warrants for the three Jackson sisters, the
two Holst sisters and possibly one or two
others. -

Respectfully, o

7S 7/ *_/?Z 27

booonby ®
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1,9, Hew York Building, -
8ts Paul, Hinnesotas

June ’J.. 1937,
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Poderal Buruu of lmrtigttion, '
Mﬁngton, D. Co ol

Msm } b | |
MAURICE DENNING, wete Puge Io0.125%,

. R - etals Superior Natiomal Btnk, v

S\, oo o B8uperlor, Wisconslme . - - 7 -
Y '. RA!¥. ROBBERY - : AV } .

, ' Ploass refer to Bureau lettep dated May 27,
1937 (7=576) requesting that_Benjenin F¥ McKay, StePaul, =
Minnesota, be interviewed for information pertaining ¢@ -~ -~ - :
XKaurice Den:inge

In this commection pleuse refer to my report

o "~ dated June 1, 1937, refleoting investigation made by =
i Spocial Agent Fo Ge¢ MoGeary following a telephone commue
nication to thic offioce from l{oxay relative b Denninge

/9 h “Ley - /A KT qarTrg TYNTHTO

ST © 7 In'view of the fact that cKay doos not have < i
Na any information of valus, no further investigation will - :
U be rade unless advised to the oontrary by the Bureau,
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Form No. 1

Marion Bradford, H. J. 11greth He Go
RN eth, Howar(philgreth E. LpBurnes, ,
Rey“fiall, DarfMurphy, nChi€Xarpis, Reymond ]
¢Eadley, Al __hin—‘xarpis, "Jemes", Charles M.
- @ Bronson, Leroy&iorrison, E. M. Gia er, H.
G&Lagn ner, H. G.odaggon s Elme
E. N.,Lagner, Ed d H gner L. 0. ods,‘
A, S.iGreen, S. ?Green, RaytGreen, E. N.
Green, Charles A Ricﬁzds, W. B hman,
"S1im", Reymond Alvin“Karpis, Ray(larson,
To lupl.eleon, Re J pBurns, R adley, -
R. S&arson,fMayes, Elray N{’Beaudry,
. Co WBrand, W, H Lohmap, Willism Cpy
T QLlohman, N. 0.68ell, Doc _Doc, Rd"Woods,
FrankCGuthrie, Raﬂuller, EdQZing, E. F..
€Collins, EdwED'Hara, Frank ALGleason, E. -
‘¢ Collips, SonnyMiller, 0LAmes, Ghas€ifiller,
H. L ns, F. LI.‘Dawson, R, GLHeyes, Jr.,

vo. [

& L ’ iy
ﬁ» EDITH PROBST, aliases: ‘Eaith%Barry, Eaith gecker, ‘i

4 THEODOREANGUS, e aliases. Teﬁngus,, J‘ogn 3%

BERT%NGIE

THIS CASEORIGINATEDAT (Cincinnati, Ohio FILE NO. 7-1
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPORT MADE BY
WHICH MADE
CLEVZLAD, OHIO 6/4/37 5/25-6/3/37 D. P. suu.rv.m DPS:1C
: B T o A KIDNAPING; HARBORING OF
- ,GH,@@:,_;; B T FUGITIVES; OBSTRUCTION OF |
T s T SR JUSTICE; NATIONAL FIREAR'S ACT.
ALVIII KARPIS, aliases. Albin Francisziarpavicz, A% ter, Raymond ;.
mm R Oﬁandley, Geor eoﬁaller,téévin orpis, A, - ;7
R " CKorpis, EarltPeel 1f"Kepis, George i
R. E¢’Hamilton, Ra ter, Ra~ rpis, -+
E. L.oBurns R. L¥ Burns, J, J Burns. R
FilliemAohman, Williem B.Fohma hmap, R. E.
7 Nelson, Earl Lyman~Burps, Meriox )Bradford

4 b 7 & * ™ k%
i - '
APPROVED AND 4 SPECIAL AGENT - .
FORWARDED; o CHARSE . DO NOT WRITE IN THESE SPACES

COPIES OF THIS REFORT i ) s
- Bureau

2 - Cincinnati SN WA )
1 - Chicago g /g r-.v%q

2 - US4 Cleveland




- 7-1
G s e [ »A__f‘-,\“ R e VRS DR R S
e . COLIN LUNRO, aliases: quinl%onroe, *Coolie";
g aliases: .. - Frank P. Greenwald, Greenie; ‘.
DR. JOSEPH P.OMCRAN . o Io)
aliases' } . "Doc" I.xoran, .Toseph « lloren,
’ S v Joseph C qhoran, J .« Hammond,
FUGITIVE, I. O. No. 1232;
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Harboring case at Toledo and Cleveland, Ohio,
presented to United States Grand Jury sitting ‘
at Toledo, Ohio, on May 25, 1937. Presentation . .
of case completed on June 2, 1937. TReturn on .
Grand Jury's findings to be made on June 10, -
1937. In signed statements, Earl Brazzil
recalls he saw Ted Angus, Luclan Fleming,
William J. Harrison and Alvin Karpis in con- .
versation with Art Hebebrand, Tony Amersbach *
and James "Shimmy" Patton at the Earvard Club
in the fall of 1934; that he thereafter saw
Karpis conversing with Art Hebebrand, Shimmy
Patton and Tony Amersbach on several occasions
. at the Harvard Club, Seller's Saloon and at the .
-8ilver Grill, 28th and Detroit Avenue, until a
" few months before Karpis was arrested in May
1936, Hkiadeline Angus admits she saw Arthur R.
"Doc" Barker's photograph on a wanted circular
in the Toledo Post 0ffice during the surmer of
1934 and thereafter associated with the gang.
Thelma Holst admits she entertzained Doc Barker
and Russell Gibson at her apartment in the fall
of 1934, after she learned their true identity.
Rena Fleming, nee Rena Holst, admits associating
with Doc Barker and Russell Gibson after she
learned ‘who these men were. These women signed
waivers of immunity and testified before the ~
Grand Jury. They denied having any information
that George Timiney knew of the true identity
of members of the gang or that he associated
with them. Ruth Spangler, paremour of Art
Hebebrand, denied ever having seen Karpis, .
Campbell or others of the gang at the Twilight -
- Tavern, Harvard Cludb or elsewhere in the City
~of Cleveland, at any time. ‘ ,
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DETAIIS: The title of this case i3 being changed for the
R purposg, of deleting the names of Georg iminey,
. JosephTRoscoe, Lucian C.EFleming, Rend-Holst,

. liadeline “Angus, Ruth@lells, Thelm#Eolst, James J&Jilsod, -
Charles Joseph&?itzgerald Oliver AA’Berg Willian “/ezver,
Volne avis Dolore = y, William J Qiarrison, Russell

&Gibson, Fre rker, rry ampbell, John &rock, Arthur R.

€ Barker, and Fred John“Bunter, against whom no prosecutive

.action is contemplated at the present time. It has been ascer-
~ tained that the correct name of Edith Barry is Edith Probst,
not Edith"Brobst as contained in reference report. This cor-
rection is being made in the title of this case.

. om May 25, 1937, the harboring case at Toledo and
01eve1and 'Ohio, waes presented to the United States Gramd .
Jury sitting at Toledo, Ohio, The presentation of this case
was completed on the afternoon of June 2, 1937. The Grand
Jury will make a return on its findings on June 10, 1937,

- ‘Earl Brazzil, who is emploved at the Earvard CIdb
at Cleveland, Ohio, was interviewed at Toledo, Ohio, when he
arrived to appear before the Grend Jury. The following written

statement, signed by him, was obtained from Brazzil., The orig-

inal of this statement is being retained in the file of the
Cleveland Field Division:
v N 7N mmoledo, Ohio Y «
} . E S Mmyes, 1037

"I, EarﬂZ?bazzil, make the following typewritten,
signed statement to P. Sullivan whom I know to be a Special
Agent of the Federal Bureau of Investigation;U. S. Department
of Justice. I do this voluntarily knowing that it can be used
- against me. B

T iage FeTA

'On August 8th or some day around that date in 1934,
I obtained employment at the Harvard Club as a dice dealer. I
"have been employed at the Harvard Club continuously since that
"time. A short while after I went to work at the Harvard Club
I sew Willie Herrison whom I hed known for several years before
during the time I worked in Toledo, Ohio. Willie wes at the
Harvard Club alone, I believe, the first time I saw him there.
I have been shown a photograph of William J. Harrison and iden-
tify it as the photogreph of the man I knew as Willie Harrison.

:-.,-...., e
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After this I saw Willie with several other men whose identities
I did not knmow at that time., From a group of photographs I have
selected the following persons I heve seen at the Harvard Club

in the Fall and Winter of 1934: Alvin Karpis who was called - . ..~ .

S1lim; Milton Lett who was known as Willie; end Fred Hunter who:
was known to me but whose name I did not know. There were

'  several other men whom I saw with Karpis and Willie during the

fall of 1934, dbut I cannot recall at this time what these men
1ookedlike.?:?‘;;, S g s

"I have known Bert and Ted Angus for several years
at Toledo, Ohio, and knew they were operating the Casino Club
on Surmit St. in Point Place during the sumnmer of 1934, I
cannot recall any of the above men except Willie Harrison at
the Casino Club during the year of 1934. I know that Bert and
Ted Angus would generally be at the Casino Club either together .
or singly when I was there and they were friendly with Willie - .
Harrison. ' : i ‘

B P e W

"'A shor't while after I first saw Willie Harrison-
and Karpis and his companions at the Harvard Club in the late
summer or early fall of 1934, I noticed Ted Angus, Ludy Fleming
vhon .I had previously known in Toledo, Ohio, Willie Farrison,
Alvin Karpis and some other men whom I cannot identify but who

I saw with Kerpis on other occasions about this time standing

- at the lunch counter talking with Art Hebebrand. I went over .
and said hello to Ted Angus and Ludy Fleming and then went on
‘about my work.‘ I did not overhear any of their conversation.
These men remained for several hours to my knowledge and as' I -
did not see them leave they may have been there longer. I have
‘been shown a group of photographs and have selected the photo-
graphs of Ted Angus, Bert Angus and Art Hebebrand and have - . .
identified them as being the men I knew by those same names

and who I saw at the Harvard Club on the above -occasion. .
have also selected the photograph-of Fred Barker and although *

I cannot positively state that I have seen this man at the. '
Harvard Club, he looks familiar to me as one of the men I may - '
have seen there with Alvin Karpis around this time. ; : :

"I recall that Karpis and Willie Ee.rrison played
dice and would make bets of five, ten and twenty dollars at _
a time, I recall Kearpis changing a $100.00 bill once during . _._
the game. I recall at different times seeing Karpis end the
men with him talking with Art Hebebrand and 'Shimmy' Patton

-
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AR e e off to one side and Karpis eppeared to be friendly with them..
CE T Lilton Lett whom I recall was a 'shill' at the Harvard Clud
R frequently was at the Harvard Club when Karpis was there and

S R, - I have seen him talking with Karpis. I have also seen Karpis

R - at different times at the saloon operated by Charlie Sellers

2o T which is located right in front of the Harvard Club. At times,’
Karpis would be with Willie Harrison and I have seen Karpis
there with l!ilton lett, Art Hebebrand 'Shinnw' Patton, Tony_ .

, Amersbach, drinking. . : ' A T

"After a while I recall that I daid not see ?Iillie
Harrison around the Harvard Club anymore, but I continued to
see Alvin Karpis there at different times, but I cannot recall
who he was with. I am certain that Kerpis visited the Harvard
Clud up until a few months before he was captured when I learned
ror the first time who this man really was. i

: "I have seen Ted Angus at the Harvard Club several
. times. He talked with Art Hebebrand and 'Shimmy' Patton and
R epneared to be friendly with them. I recall that Ted was there
once with another fellow who I did not know.

. . _"During the time that Willie Haerrison and Alvin
Karpia were visiting the club together, I have seen them
talking with Tony Amersbach numerous times, sometimes around
. . the entrance where Amersbach generally was. At other times
Vo ; . I have seen Karpis telking with Tony Amersbach in the yard in
/ " front of the Harvard Club., I can state that Art Hebebrang, -
Shimmy Patton are not friendly with the ordinary customers and
from what I saw I gathered from the way in which they talked
‘ with Karpis apart from other people at the Club they appeared
to be rriendly with him. - ’ o
T = e - T remember once 1n the evening arter work, Whitey»
uattison. a crap dealer at the Harvard Club and myself drove
own to the saloon at 28th and Detroit Ave. I understand that
# 5, this saloon is owned by 'Shimmy' Patton. When we entered I
' v saw Alvin Karpis, Art Hebebrand, Shimmy Patton and some other
fellows who used to hang around the saloon standing at the bar
- drinking and talking together. We just said hello to them and
o - after having a drink or two we left. The above persons were
e T sti1l there when we went out. Willie Harrison was also with .
Kerpis that night and they were all talking together. I saw
EKerpis in the same saloon after that on two or three occasions
with either Art Hebebrand or Shimmy Patton and he appeared to

be friendly with them.

-6=
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TR is contained on two pages and sign both pages to vouch for the
- - truth of the statements conteined in 1t., I do this of ny own
WITNESSES .. o iva AT
/s/ A. Dickstein /s/ D. P. Sullivan ' /s/ Earl Brazzil
Special Agents - ' A g
Federal Bureau of Invest igation B
U.S+ Department of Justice R

1448 Standard Bldg.
Cleveland Ohio,."

' L o T 1Aseline Z(::lgu\ls, wife of Bert Angus, and her two \
L sisters, Ren< /leming and Thelme’ olst, were interviewed at :
T Toledo, Ohio, &nd the following cigned statements were obtained

from them. k
- - B A TIPS BN Y ', - e ‘.. Tal PR . - ”Toledo’ ohio R

) lay 27, 1937.
"I, l'adeline Sngus, do hereby make the following

- and D, P, Sullivan, whom I know to be with the Federal Bureau

of Investigation, U. S. Department of Justice. No threats or

. promises have been made to me, and I know that this statement
&4 K can be used against me in any court. i ;

. - "I am 5’7 years of age, having been born on .Tanuary
23, 1900 at Haskins, Ohio. My maiden name is l'adeline Holst,
and I have two sisters, Thelma and Rene. I amarried A. J. - ..

" Eckhardt, Jr. in 1917. I have three children by him, two :

Eckhardt, and Spencer Eckhardt. ¥ was divorced from A. J. - - -
Eckhardt at Toledo, Ohio about 1925. I thereafter married
Albert I.emley in October, 1929. I divorced him the rollowing

3\

3 yearo " : .5 . ‘, )_ --‘: s

Ao F AN f'W* 2 2 : / ' 7 :
BT e - - nI first met Bert Angus in the latter part of
Lol November, 1932, At that time Bert Angus was operating the

“.. .. ... .. o0ld Casino Club on Summit Avenue in Toledo, I kept company
with Bert Angus off and on until August 18, 1933, when we

-7-

R T R S - "I have read the above typewritten statement which -- -

e S i‘ree will, no threats or promise; having been made tomes i B

signed statement to Special Agents John L. Madala, E. J. Tymn,

~ girls and one boy.. Their names-are Eleanor Jaworski, Geraldine .

T
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were married at Bowling Green, Ohio, and I have 11ved continuous-,- o
ly with him since that time in Toledo, Ohio., - '

Co ‘i, "I first met 'Hillie Harriaon about the year 19:51, o
and saw him occasionally around Toledo after that. " I first met
him thru a girl friend. I first knew that Willie Harrison was
acquainted with Bert in the fall of 1933, around September, -
when he came to Niles Beach, 0., where Bert and I have a
cottage, and he saw Bert and me and Bert introduced me to him .~
and I told Bert that I had previously met Willie Harrisonm,
Willie was visiting Whlte:rgelpash at Niles Beach at that

time, who has a cottage a short distance from Bert's cottage. .
Bert at that time said that Willie was an o0ld4 pal of his from
some town near Chicago, Ill. I later learned that Willie
Harrison and Bert Angus were in the past in the saloon business
in the town near Chicago, Ill. s i o £

- -

e

"In the early part ot the year 1934, I went to the

Casino Club one evening around six o'clock, and when I got
there Bert Angus, Willie Harrison and possibly others were there
wvho I cannot recall., I remember that they were laughing about
'framing!' Willie, in getting some police officers to go to some
hotel and bringing him out to the Casino Club to be identified.
They made him believe that they were arresting him on some charge.
They laughed about how they refused to recognize Willie when he
got to the Casino Club. As I recall George Timiney of the
Toledo, O, Police Department was among the people at the Casino
Club kidding Willie about the matter. As part of the joke they
talked about having 'planted' a black-jack in Willie's car. I
remember Willie saying that he was really scared about it, until
he found out that it was all a joke. I remember Willile mention- 4

' ing that he had a couple of 'haybags', meaning women, down at -

the hotel, and that he had to pick them up and take them dack

home that night. I left shortly afterwards, ‘and "I ‘cannot remem-

ber whether Willie had gone by the time I left the Casino Club.

I did not get a chance to see the two women who were with Willie -

‘th&t w. S e T T T T L ".‘4’"' '.\g LT TG
. : R \ ) .
AR "Several weeks '1ater I was at the Casind Club -

toward eVening, and a short fellow came in the front door. °.

Bert Angus was tending bar at the time. This man, whose photo-

graph I have identified and am told is the phofograph of Fred

Berker, did not remain long on this occasion. 1In the course

of the next few days this man came in and had a few drinks on

[l
-
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’

severzl occesions. Around this time he came in with a woman
whom he introduced as his wife under the name of Paula, I
have selected a photograph of Paula Harmon, who is the woman
I knew as Paula, This couple came in several times together, -
and one time brought in a couple by the name of George Winfield, .
and Wynona, and said just to call the man Buffalo. I have
selected photographs of Harry Campbell and Wynone Burdette as _
being this couple. TFrom a group of photographs I have selected .
representing persons whom I met thru Buffalo, Wynona and the . .
other persons I have mentioned, the following:- Volney Davis, = -
known as *Cotton’'; E Iurray, known as 'Rabbit'; the wife of °
'Cotton'; Jemes J. Wildon, known to me as fJimmy', and as I =
recall he was knovm by the last name of 'Wilson'; Charles J.
Fitzgerald, whose name I did not know; Arthur R. Barker, who

was known to me as 'Shorty' and 'Dog¢', and who I understood

to be a brother of Fred; Alvin Kédrpis, who was known to me as
Ray; Russell Gibson who was known to me as 'Slim'; Iyrtle:

Eaton who was known to me as Myrtle; Dr. Joseph P. lloran who

was called 'Red' and *'Doc'; Dolores Delaney who wvas known to

me as Dolores; and the wife of Ray; Oliver A. lerg who was

known to me as Ollie. I recall that a man b the name of Bill
was supposed to be the husband of ljyrtle, and he was a big
robust man with a red face, '

"Jith the exception of Ollie, who I only saw a few
times at the Casino Club, and Charles J. Fitzgerald, who I saw
only once at the Casino Club, I saw all of the above mentioned
persons at different times, individually and in groups at the
Casino Club until ebout June 1934, when, as I recall they left.
Toledo, O, They would be at the Casino Club during the day and

at night on various occasions. _ . :

. "T recall that Wynona used to play the uke;’ and I =
wanted her to get it one night and we drove to the Jarvis - - - |
Apartments and she went in and got the uke. I remember telling
her that I had lived in that same apartment-house several years
before. I do not know how she ceme to rent an apartment in ..
that building. That was the only time I was ever there with -

‘ her. .:‘ ' . * s

"I do not know where Freddie and Paula lived when
I rirst met them, but shortly after I met them they talked of
finding an apartment for which they bought new furniture, and
they invited me up and on one occasion I went to the apartment
which is located on Summit Street the first stop light beyond




o
‘e PR
- ¥
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. several occasions. Around this time he came in with a woman R

whom he introduced as his wife under the name of Paula, I
have selected a photograph of Paula Harmon, who is the woman

. I knew as Paula, This couple came in several times together,

and one time brought in a couple by the neme of George Winfield,

 and Wynona, and said just to call the man Buffalo. I have

selected photographs of Harry Campbell and Wynona Burdette as ,
being this couple. From a group of photographs I have selected
representing persons whom I met thru Buffalo, Wynona and the
other persons I have mentioned, the following:- Volney Davis, -
known as 'Cotton'; Edngflurray, known as 'Rabbit'; the wife of
*Cotton'; James J. Wildon, known t0 me as *Jimmy', and as I
recall he was knowvn by the last name of 'Hilson'; Charles J.
Fitzgerald, whose name I did not know; Arthur R. Barker, who
was known to me as '"Shorty' and 'Dog", and who I understood

'to be a brother of Fred; Alvin Karpis, who was known to me as

Ray; Russell Gibson who was known to me as 'Slim'; Iyrtle
Eaton who was known to me as Myrtle; Dr. Joseph P. lMoran who
was called 'Red' and 'Doc'; Dolores Delaney who was known to
me as Dolores; and the wife of Rey; Oliver A. -erg who was:
known to me as Ollie. I recell thet a man t;- the name of Bill
vas supposed to be the husband of lyrtle, and he was a big
robust man with a red face,

"i{ith the exception of Ollie, who I only saw a few
times at the Casino Club, and Charles J. Fitzgerald, who I saw
only once at the Casino Club, I saw all of the above mentioned
persons at different times, individually and in groups at the
Casino Club until ebout June 1934, when, as I recall they left.
Toledo, O, They would be at the Casino Cludb during the day and

"] recall that Wynona used to play the uke, and I

" wanted her to get it ome night and we.drove to the Jarvis - -

Apartments and she went in and got the uke. I remember telling
her that I had lived in that same apartment house several years
before. I d0 not know how she ceme to rent an apariment in
that building. That was the only time I was ever there with

) e I R, » I B . N
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"T do not knmow where Freddie and Paula lived when
I first met them, but shortly after I met them they talked of
finding an apartment for which they bought new furniture, and =
they invited me up and on one occasion I went to the apartment
whieh is located on Summit Street the first stop light beyond
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~-the Casino Club toward the Point. When I arrived at the apart-

ment, Paula, Fred or Doc Barker, Ray, Dolores, and possibly
Jimmie Wilson were there and the men jumped up when I entered
the apartment, and I noticed that Ray and elther Fred or Doc -
had bandages on the fingers of both hands, and their hands and’
fingers were covered with grease Oor salve. I never d1d make
any mention of this to anybody as I recall.

"I recall that Wynona told ne about buying new
furniture for a house which she and Buff had rented and invited
me out to the house to see their furniture., I went out with
her, and as I recall I was there about a half dozen times after
that, and on my visits there I saw Cotton, Rabbit, Doc Barker.,

This house was located on the continuation of Surmit Street in

Point Place. It was a two story house with a three car garage
in the rear. I remember that Ruth Wells was there once when 1

’

visited the house in the afternoon. _ - . .

*I never msde any inquiries of these people as to
szt ‘they 4id for a living, and they never told me whet they:
did for a living. At the Casino Clud they were very free with
their money, and were the best customers who ceame to the club,

o *I recall that during this period I went to a party
at the home of Ted Angus at 4209 lLockwood. At the party were
Jimmie, Ted Angus, Ruth Angus, Doc Barker, Buff and Wynona. I
recall that Ted Angus and Ruth had an argument because Ted
thought Iimmie was payinb too ‘mich attention to Ruth. ’

‘ "I recall that wynona went to the hospital 1n
Toledo - St. Vincent's -~ and I visited her while she was there.
I visited her at least on two or three occagions. o

o -~—»-"Wh11e this group ot persons were in Toledo, O.,
,and associating at the Casino Clup, I went to the postoffice
in Toledo, O., on one occasion, and saw & number of photographs

.- . 7posted on the bulletin board, these being the photographs of

criminals wanted for various crimes. As I looked over the

7 pictures I sew one with the name of Doc Barker under the pic-
ture, and noticed that the bulletin stated that he was wanted -
for the kidnaping of Edward Bremer. This photograph looked
1ike Doc Barker, and I read the description and noticed that it
fitted Doc Barker who I knew as Doc. After looking at this
photogreph I drove out to either the Casino or “Wynona's house

-=10-
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and brought her to the postoffice, and showed her the picture -
and asked her if it was Doc who was around the Casino Club, dut

~. she d4id not give me any satisfaction. A short time after this,

I saw a detective megazine with a picture of Doc Barker, and °
either Alvin Karpis or onme of the other men who were associatlng

"with this group at the Casino Club, and then I was convinced -

that the gang was a gang of kidnapers. As I recall I saw this
magazine while sitting in an automobile in front of the Casino:
Club, and I recall that I mentioned this to Rene and Thelma -
Holst, my sisters. Both before and after seeing the picture

in the postoffice, I recall that Jimie, Doc Barker, Slim,
Cotton were out to my cottage at Niles Beach, 0., where we held
parties and they generally brought whiskey and beer. I never

‘q

! "I recall that in the late summer of 1934, these
people moved out of Toledo, and I understood moved to Cleveland,
0. I recall that in about September 1934 there were articles )
in the newspapers about Wynona and two women arrested in Cleveland,
0., and this article stated that Karpis, Doc Barker, and Carpbell
escaped. I recall that after this article eppeared in the news-
paper, Doc Barker and Slim often came to the Casino Club, and
I understood that they were living in Chicago, - Ill., and that
Doc Barker was coming to Toledo, 0., to visit a girl friend.
Altho I knew their identities, I did not meke mention of it to
them. So far as I know, Theodore Angus and Bert Angus were
present at the Casino Club on some of the occasions of the:
visits of Doec and Slim to the Casino Club after the publicity
in the newspapers about the arrest of the women in Cleveland,

0.

NI have read the above statement’consisting of

| two full ppges, and this partial third page, end wish to state =

that thie statement is true, and that I have sighed my initials -
to the bottoms of pages 1 and 2, and my signature to this third

Page. .l e L -
v - .. K N "- Y, N -

. }»<" N b /s/, theiine AhgusA'
5 ‘ N . v . “"';' o ) .“f P -

ot

/s/ D. P. Sullivan /s/ J‘. L. Hadala /s/ B. .'r. Wynn -
Special Agents,

Federal Bureau of Investigation,

1448 Standard Bldg.,

Cleveland, O."
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' A May 29, 1937,
A "I, Thelma I—‘olst make the rollowing sigxed type-

written statement to A. Dickstein and D, P. Sullivan whom I ¢
know to be Special Agents of the Federal Bureau of Investiga-""
tion, U. S. Department of Justice. I do this of my own free
will, no threats or promises having been xnade to me, knowing

‘ that it can be used against me. ' . co ,

"I was born at Rossford, Ohio, on March 9, 1902.
On August 5, 1919 I married Jackson Davis at Detroit, Michigan,
and was divorced from about the year of 1921 or 1922 at Toledo,
Ohio. He has since died. I married Claude Roof at Detroit,
Michigan, on Kay 2, 1924. He obtained a divorce at Detroit,
Michigan, about the fall of 1926. On May 28, 1928, I married
Charles Towns at Indianapolis, Indiana end lived with him
until about June 1929, He was since killed in an airplane.
I have no children. . . . ....--.. C e e e -

"During the spring of 1934 I was residing at the
Jarvis Apartments located at 1l4th & Jackson St. in Toledo,
Ohio, and my sister Rene and myself were bootlegging beer at
that address. Rene was living with me at the Jarvis Apts,
for awhile during the spring of 1934 and I believe until I
.~ moved to the Burdellas Apts. on June 1, 1934, Through a girl
. named Louise Bell who has since been killed with Jackie
Kennedy in a gang murder, I met Willie Harrison two or two.
and a half years prior to 1934 and saw him about three times
up until the spring of 1934. Around the latter part of March
or the first of April, I was at the Recreatiop Club with '
Helen Morgan and my sister Madeline who had married Bert Angus .
during the previous August called me and said she was with -
some friends at the 42nd St. Cafe.and invited Helen and me
to come over and join her. We did and when we got there
there were several people in the party. I have selected . _ .
- from a group of photographs the following: William J, Harrison -
whom I knew as Willi&“Harrison, Harry Campbell whom I knew as '
Buff; Wynona Burdette whom I knew only as Wynona; Arthur R, :
'Doc' Barker whom I knew as Shorty; Dolores Delaney whom I knew
_ as Dolores and as the wife of ;T Alvin Kerpis, whom I knew as Ray;
-~ Bert Angus whom I knew by that name and as the husband of my
sister i‘adeline. All of the above people were at the 42nd St.

>~y
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Cafe togetl_xei' théf night and also a,giri nemed Paula ﬁhosé
photograph I cannot jdentify end my sister Iadeline. o

ot ;’l v .-

[ RO . R roo
. "I don't recall that Joe Roscoe was at the 42nd

s

' St. Cafe that night but I understood that he or his wife owned

this cafe. We all sat around for about an hour or so and had
a few drinks. Then Buff and Wynona took Dolores and Paula home
and the rest of us went to the Dutch Village ITight Club and
were joined by Buff and iWynona., I remember that Willie danced
with one of the entertainers. We sat around and danced and
d and then left and I am pretty sure that my boy friend,
Wilson drove me home to the Jarvis Apartments, I remember .
that Willie was. cutting up and did a Merry Widow Waltz and she
hed on a big hat and I remember thet she was much bigger than
he was. e -t e B

o "From a group of photographs I have selected the =
following: James J. Wilson whom I knew as Jirmie Wilson;
Alvin Xarpis whom I knew as Ray; Edna lurray whom I knew as
Rabbit; Russell Gibson whom I knew as 'Slim' and Dr. Joseph
P. loran whom I knew as 'Red' and I recall that he told me . _
that he was a Doctor. ’

~. "During the spring and summer of 1934 I did not
vieit the Casino Club very often, but on different occasions

I saw Buff, Wynona, 'Red’', Willie Harrison, Jirmmie Wilson and
Doc Barker at the Casino Club. During the time that I saw
them, these people appeared to be friendly with each other

and T have seen these above persons at various times together.
I aid not notice that Ted or Bert Angus who ¥THen operated the
Casino Club, were particularly friendly with this group of
people. When I first met them, I was not told afd did mot™ - -

" agk what they did for a living, but shortly afterwards I

heard from someone that they were organizing a Union at the
Auto-Lite Compeny. During the time that my sister Rene and
myself were living at the Jarvis Apartments, Willie Harrison
stopped up one night and had a drink, but he was the only.one
of this crowd that ever visited our apartment, After my girl
friend and I moved to the Burdella Apariments on June 1, 1934,
Jimmy Wilson called for Mildred one afternoon. This was the ..
first time thet I ever met him, Later, Jimay and Doc Barker
called for Mildred and me one afternoon end took us out to

see the motoreycle hill climbing contest on River Road located
on the East Side of Toledo, Ohio. I remember one time, prob-
ably in July 1934, I was at the Casino Club, and saw the man

I have identified from the photograph as being Alvin Karpis.

-13-
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He was standing alone at the bar, while Bert Angus wae tending =~
bar. We only stayed a short while and I did not see Karpis
speak with eanyone. I believe it was Mildred who told me that
this man was Delore's boy friend or husband. This was the only
$ime I ever saw this man,~and we did not engage in any conversa- Lo
-’tion. e - - . ’

: "I remember that one day tBuff?, wynona, myselr,
and possibly two others of this erowd were at Willow Park,

and we rode the roller coaster. These were the only occesions
that I ever went out with any of the above crowd during the
sumer of 1934, I recall seeing them at the Casino Club but

I did not notice that they either carried much money on their
person, or spent a great deal of it., I never saw any guns on
these persons, although I cannot definitely say that they did
not carry guns. I never knew that eny of this crowd ever lived
at the Jarvis Apartments or at the Burdella Apartments, end I
an certain that none of them visited my epartment except those
whom I have already mentioned, = .

o e A

"] remember that my sister liadeline was in the hos-
pital during the surmer of 1934. Either on the day she came
home or the day after I was visiting her in her apartment when
Wynona and a girl named 'Rabbit,” whose photograph I have iden-
tified as being Edna lurray, called to see ladeline, A few
minutes after their arrival I went out. After my return to the
apertment they remained for only a short while and left. I
cannot recall looking at photographs of Alvin Karpis, Fred
Barker, or other members of this crowd that were contained in
a detective story magazine, and I am certain that no one made
a statement that day in refering to such a photograph that it
looked like Shorty. ST T

- = "‘.During the spring and summer of- 1954, I subscribed X
both to the Toledo Blade and Toledo News-Bee which I read. I
- remember reading of the kidnaping of Bremer at St. Paul, and
w77 ., - ' about him being held for two hundred thousand dollars ransom.

: : I also remember. that Bremer'was released after he had paid the

ransome . 7/ L. A -

et

. - - A T recall that sometime during the early fall of
R 1934 I read in the Toledo newspapers that Wynona, Paula, and
a third women whom I did not know had been arrested in Cleveland,
Ohio, and that these women were associated with Alvin Karpis
and Fred or 'Doc¢' Barker or that gang who were wanted for the

«14-
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“.: . . Bremer Kidnaping. T remember the article stated that one of -
‘ the women arrested had given a Point Place address. This was .
.. - ... the first information that I had received that indicated to me
s the true identities of the men called 'Shorty' and his asso-"_ . -
R ciates. Before this time I had no idea that these men were Fa
Vkidnapers or were badly wanted criminals. S

- "I believe it was sometime during October 1954,

but atter the above newspaper articles concerning the arrest
of 'Wynona' appeared in the local papers that 'Doc' Barker and
Russell Gibson, whom I knew as 'Slim' called at the apartment
that Mildred and I were occupying. They stayed for about ome
hour and we served them a few drinks and thereafter they left,
saying they were on their way to Cleveland, Ohio. During the
next month or so, these two men called at our apariment about
once a week, usually during the afternoon. I recall that on

phone number where she could be located. ‘'Shorty,' who is
identical with Arthur R. Barker asked me to locate her and I
called the telephone number that Ilfildred had left, but I can-
not recell whether I reached her. I do know thatl she returned
shortly thereafter. On one of these visits Gibson and ‘'Doc’

the local police or the Department of Justice that these men
were visiting my apartment because I was afraid that they might
harm me if they learned I had informed on them. After I read
in the newspapers that 'Doc' Barker had been captured in n
Chicago and that Russell Gibson had been killed for resistmg
arrest by Federal Agents and that others of this gang had been
either killed or arrested, I did not advise the U. S. Department
of Justice of my association with these men because I know that
Karpis and Barry Campbell and maybe some other’s had not yet
been caught, and I reared than. C A

R

*T have read the foregbing typewritten statement
consisting of three pages. I have made the necessary correc-
tions, initialed them end have signed the third page. The :
statements I have made herein I verify to be correct and are
to the best of my knmowledge and recollections corrects g

Witnesses: SR R /B/ Thelma Holst
A, Dickstein /a/ L e _
D. P. Sullivan /s/

Special Agents
Federal Bureau of Investigation

=15-
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LETT S U. S. Department ot Justice
: o 1448 Standard Building o S , oo
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RPN S A e - "Room 212 - , :
o : - N Federal Building. ..-
Cole - Toledo, Ohio,
RS O May 31, 1937.

"I, Rena Grace®¥Fleming, (nee, Rena Grace %olst)
make the following signed typewritten statement to A. Dickstein
and D. P. Sullivan whom I know to be Special Agents of the .

- T Federel Bureau of Investigation, U. S. Department of Justice.
Yoo - I do this of my own free will, no threats or promises having"
: : " been made to me, knowing that it can be used against me. '

"I was born at Rossford, Ohio, on June 7, 1905,
In June 1922 I married Dr., Milford McCullough at Rossford,
Ohio, One year later I divorced him at loledo, Ohio. About
1924 I married Edson Fitzgerald et llonroe, ilichigan, and one
daughter named Beverly, who was born of this marriage. I
lived with Fitzgerald until about 1930, For about two years
before liquor was legalized I sold bootleg beer with my sister
o ‘I'helma . e . = .
; : LR "About two year before 1954, I met Willie Harrison
A ~ . through a girl named Louise[Bell who was later killed in a gang
murder. I understood that &t the time I met Willie he was some
sort of a salesman. I saw him a very few times after that until
1934, During the spring of 1934 during the {jme that alterations
T . were being made on the Casino Club prior to the grand re-opening,
—=. .. . - I met Willie Harrison again at the Casino Club, after having met
R him at the Dutch Village nite Cluk one night in company with
sozne other persons whom I cannot now recall. L

bt ‘v. "From a group of photographs shown to me I have .

; selected and identified the following persons who were known
T to me during the epring and summer of 1934; Ted Angus and

Bert Angus, who I knew by those names as brothers who operated

the Casino Club at Sumnit Street, in Point Place, Ohioj

Russell Gibson, who I knew as 'Slim" James J, Wilson who I

knew as Jimmy Wilson; Harry Campbell who I knew as Buff;’

Fred Barker who I knew as 'Freddie;' Arthur R. 'Doc' Barker

who I knew as 'Shorty;! Volney Davis who I knew as 'Cotton;!

williem J. Earrison who I knew as illie Harrison; Dr. Joseph

-16-
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P, Moran who I knew as 'Red,' and as being a physician; Alvin
Karpis who I knew as 'Ray;' Delores Delaney who I knew as
'Delores’ and the wife of 'Rey;' Wynona Burdette who &s I knew

“. a8 "Wynona' and the wife of 'Buff;' Edna Murray who I knew as .
! 'Rabbits; ' Myrtle Eaton who I knew as the wife of a fellow named

'Bill' and who I remember visited the Casino Club very few times. =
I recall having seen all these persons at various times during
the spring and summer of 1934, and they appeared to be friendly
with one another., I also recall an 0ld man who had a cane who
I saw at the Casino Club only once. I remember he was quite
drunk, and he knocked some glasses off the bar. I cannot remem-
ber seeing this man with any of the other persons I have pre-
viously mentioned. I also have selected and identified the
photograph of Colin Munro who I remember worked at the Casino
Club at different times before he would go to liiddle Island
during the summer. I also identified the photograph of Frank
Greenwald who I knew as !'Greenie! and as the operator of the
Private Cab Company. From the summer of 1933 up until the time
when the Casino Club moved to a different location, in the
spring of 1935, I had seen 'Greenie' at the Casino Club on
occasions when he delivered a passenger there, and generally
with a customere.

"I have identified a photograph of Captain George
Timiney whom I knew as the head of the hoodlum squad, or some
other squad of the Toledo Police Department. I first met him
about five years ago and danced with him once for a short -
while at JackieyKennedy's Black Ilawk Nite Club. With the ex-
ception of FrankitGreenwald and George Timiney, I have seen all
of the persons mentioned above at the Casino Club at different
times during the spring and swmmer of 1934, I remember I saw
Willie Harrison, Jimmy Wilson, 'Shorty,' 'Buff' and Wynona . o
Burdette more often than the rest. Wynona and 'Rabbits' both -
told me they lived in Reno, Nevada, and Wynona also talked of
living in Oklahoma, 'Slim' once told me something in regards
to a job as business agent and said he could not understand ‘
why I would not accept such position with the waitresses' union, .~
which job had been offered me by one of ‘the local officials.
He indicated that I could make a lot of momey with such & job
and geve me the impression that he was engasged in some way with
organizing unions. From this I gathered that he was a Union
orgenizer and that he and others of the-crowd were somewhat of .
racketeers who were imported to break some strike. I saw
these people at the Casino Club at times during the day when
I was off duty end also at night.

«l7=
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A e * "They were good spenders. They were all good .-
T spenders, ‘especially 'Shorty.! I never heard that they were
a : bootleggers or that they worked on the boats., I remember once
AIC seeing Kerpis whom I krew as 'Ray' at the Casino Club with

oo bandages on his fingers and he to0ld me that he had burned them ~

o from acid from a battery. I remember seeing a bandage under .
'Shorty's' ear and he said he had a 'carbuncle.' Another time
be had a bandage on his nose and he said he had broken his nose,
He laughed when he said he had nose troudble, - :

"I do not know that 'Shorty end 'cotton' had an
apartment at the Burdella Apartment, or that any of them lived
at the Jarvis apartments during the time that I knew them. I
visited the house where Wynona and 'Buff' lived on 13lst Street,
‘ two doors off Summit Street, Point Place, and I visited there -
J two or three times, twice with Tlynona and a third time with 'Buff!’
’ Jimmy Wilson, 'Shorty' with my girl friend Mildred. This visit
was made about . four or five o'clock 1n the morning.
"I never saw & Jun on any of t"xese men., I vas’
present at the Casino Club one night when Willie Herrison with
twc or three others of this crowd had a fight with an enter-
tainer named 'Scottie' and I remember that 'Scottie' knocked
Willie under the piano, I did not see Willie Harrison pull
a gun that night. ‘ :

\ ; "my sister lladeline once £0ld me during this time
1 that she end Wynona had seen a photograph of a msn at the U."
= ) " 8. Post Office in Toledo, Ohio, which looked like 'Shorty'
mentioned that this man was wanted for some crime which T be-
lieve she said was for kidnaping; that she asked me to stop by
and look at it if I had the time. She said ikat she asked
) t Wynona if it was 'Shorty,' but Wynona evaded the question and
" TT. . -~ aid not dfrectly answer it. I did not visit_the post office .
: for some time after that. When I'-di4 have occasion to go there
I looked for some pictures of criminals but could not find them.
I now realize thet I should have advised the U, S. Department
- * . of Justice but then I thought it would be best that I do not
B " put my nose into other people's business. I never mentioned ¥
- this to Jimmy Wilson or 'Doc' Barker or anyone else at the time,
because I 4id not want them to know that I suspected them.

"‘D inb the snring and surmer of 1934 I saw Officer
Chri pjrennen A\ ichalek and another short Folice Officer visit
the Casino Club and have drinks, but I camnot remember them
ever being there when the ebove crowd of men were in this placee.

~16-
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R A I remember reading the newspapers of ?ynona, Paula, and a third
ER T woman being arrested in Cleveland, Ohio., The article stated
L that these women had a fight in a hotel and that one of them ,
e ¢+  gave a Toledo local address and I believe this was Wynona., It
L ) said these women were connected with the Karpis Barker gangwho
were wanted for the Bremer kidnaping. This was the first def-
inite information I had that the men who had been visiting the
Casino Club the previous surmer were Alvin Karpis and his asso-
ciates. In the fall of 1934, 'Doc' Barker, Slim Gibson and my  °
girl friend Mildred hed dinner one evening at the Song Ying's
Restaurant where I was employed. Later the same evening, these
© three persons and nmyself went to an apartment located about
e 21st and Madison Ave., Toledo, where we sat around and drank
Y v for a while. Iater around November, 'Doc' Barker called me =~ ™,
ojx the telephone and asked me if I knew where George Sargeant, ;
the former sweetheart of lildred was located and told me they <
wanted to see him because he had *turned them in' to the syn-
dicate. I refused to tell him where Sargeant was because I
was afraid they would kill him if they found out vhere he vwas,

*I have read the foregoing statement consisting of
_two typewritten pages and I verify that all I have stated is

and I have signed my full name to the second page. The informa-
tion I have given was to the best of my knowledge and recollec-
1 tiono , '; ) :J ‘ /_' .‘1

'Y B 3
£ M ! -
A) : .

oL .,

‘Witnesses” /8/ Rena Giace Fleming

D, Pe Sullivan ) - .
o A. Dickstein .- - v - S
S " Special Agents R R DR T A
: .7 Federal Bureau of Investigation U T et
U.S. Department of Justice . - -~ .0 e
o 1448 Standard Building _ e |
N CIeveland, Ohio. N T PR .
3 * . : .o A v
D e L T TR
o " ohe above women were questioned thoroughly but they
: - ‘denied that they recalled seeing Captain George Timiney at the
e R Casino Club during the spring or summer of 1934. They also
denied that they had any information indiceting that Timiney
knew the true identities of members of the Barker-Karpis gang
during the time that they frequented the Casino Club, or that

ow

.

>

-19-
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- he in any way aided or harbored them. These women signed waivers

of immunity and testified before the United States Grand Jury on _»

June 2, 1937.: Coe .

el e .._‘ e

Ruth ngler, the paramour of Art Hebebrand, was :
) interv1ewed at Toledo, Ohio, while she was awaiting her appear-
ance before the United States Grand Jury. She was thoroughly
questioned but emphatically denied that she was present at the
Twilight Tavern on liay 19, 1935, on the occasion when Karpis .
and either Harry Campbell or Fred Hunter were present at a
Chicken Dinner. She was shown photographs of Alvin Karpis,
Harry Campbell and other members of the Barker-Karpis gang,

but denied that she had ever seen any of these individuals

at the Harvard Club or elsewhere and was definite in her
staetements that she had never seen these men with Art Hebebrand.
Ruth pangler testified before the United States Grand Jurye.

United States Attorney Emerich B. Freed indicated
that he expected to request the Grand Jury to return indict-
ments against Bert Angus, Theodore Angus, Frank Peter Greenwald,
Clara lieGraw, Edward Francis lieGraw, Anthony Amersbach, Arthur
W. Eebebrand, John F. Gorman and Sam Coker, charging these
people as accessories after the fact to the kidnaping of Ldwerd
George Bremer, conspiracy to become accessories after the fact
to the above kidnaping, and conspiracy to herbor members of the
Barker-Karpis gang. "« \A . ‘\ '” =S

j um. Freed also indica ted that he would not seek an
indictment against Colin "Cooley"/Aiunro at this time, because
of llunro's present residence in Canada, his native country, and
because of the difficulty in proving the overt acts cormitted by
Munro. lr. Freed stated that of course this~fould not preclude
an indictment being returned at a later date if additional :

incriminating evidence were obtained against him.or in the event

that he returned to the United Stétes. T

Y I Wyrtle Loye*%rice, alias laxine, who was formerly -
employed as a prostitute by Edith Barry, advised that she can :
be located at any time at her place of business in the Economy -
Block, 6332 kiest State Street, }Milwaukee, Wisconein. telephona,

Boulevard 1620. L ,~~,¢v__J:¢

Lou‘foole, prostitute formerly employed by Edith

Barry, is presently residing on llonroe Street. Her mailing
address is P. 0. Box 564, Toledo, Ohio.

- FPEIDING -~

-20-
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June 5, 1937,
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Xe O. 11232; st aly EDWARD QEOKQR

RIMEE - VICTIN) KIDBAPINO;
| OBSTRUCTION OF JUSTICE; HARBORING
s L OF !‘UGITIVEB; NATIORAL FIREARMS &C‘lo
Dear Birs =Y .
In coapnanu vith your tol.ognphic rocualt

snd envelope adiressed to R,

ToWn, Hotel I1 cmon.
lim. mdda’ Po‘mtk.d at

s Cuba, on Decender

of June 4y 1937, there are en(?} sed the original letter *

Very truly yours,

e e W me—— =

John Edger Eoover,

L . Directors -
Inolosure fA-10325, S

 AIR MAIL

4

C %
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-

.'P' .
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December 14, 1934

Dear Mr. Browns

Just & few lines to let you know that things here
look fairly goode I expect the races to open some time around
the end of the month but there is some uncerteinity about ite

The man you introduced me to I think his name weas
Mr. King inquired for me several times while I was down in the
country. However, I saw him when I got back and he did not
have anything to say. His company called him back within the
next day or two after he spoke to me. His company is sending
quite a mumber of representat:vos downe :

Trusting tiat you are well with kindest persomal
regards, I am

Very trul& 'yours v

P, So Expect to run down to the country very soone

Envelope addressed to: Mre. Re Re Erown,
Botel E1 Comodoro,
Miami, Fle.
Ne E, First Street
e an_d poshna.rked Habana., Cuba, Dec. 15, 1954, 2 P

- ————

-t

e
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JOHN EDGAR HOOVER
- . DIREGTOR

~

Federal Burean of Inuestination
EaT:pu ¢ Bnited States Bepartment of Justice

MWashington, D. C.
2:52 P. M. hington, 8. €

_ June 7, 1937.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR
(o)
171/ RE: JOE ADAMS TRIAL IN MIAMI.

Mr. Parrish of the Department telephoned me, inquiring if

the trial in the above case was commenced this morning. I
told Mr. Parrieh that we had as yet received no information as
to whether it had started, but I assumed that if it had not,
the Bureau would have been advised.

Mr. Parrish also stated that he received a wire from the
Marshel advising thatjGuarante was too 111 to be moved and

that the Bureau was looking into the matter. Mr. Parrish
wanted to know if we had received any additional information

on this. I told Mr. Parrish that Mr. Carr had abandoned any
present hope of getting him down there in view of his conditionm,
as the doctor said it would be absolutely unsafe to move him
for a period of at least two weeks.

Respe »
P4

beol U B TEIUOT EVESTIGATICN
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: FEDERAL BUREAU O INVESTIGATION

- 1937.
The Director Files Section
Mr. Nathan Pergonnel Files
Mr. Tolson Chief Clerk's Office
Mr. Quinn Identification. Division
Mr. Clegg Technical Lab@ratory», §
Mr. Foxworth Mechanical Sectién-«. .. |
AT Brogl e ot
SUPERVISORS [ :
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June 10’ 1937.
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. United Btates Warshal, - [N by B
i Faahington, D. 0. G, ST ,,". R '

Dear 8iry vfﬂﬁ}ﬂfEi,xV o

R I an tranamitting herewith by speoial messenger &
check dated May 29, 1937, drawn upon the First National Bank of
Miami, Florida, in the amount of $135.50, which was left at my = = -
office attached to a subpoena duces tecum issued for me in the . R
Southern District of Florida in the case entitled United Stata. ' Qo
‘'versus Joseph HY Adams snd Hendry Randall, ... -~ . o

I have deen advised that my personal attendance
i{s not necessary in connection vith the trial of this ccse, and
consequently I am returning herewith the check described above,
I desire to point out that although this check has been endorsed
payable to me, I have not endorsed the check. o

Very truly yourl,
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Form No. 1

THis caseE origINATED AT CI..CI.LTATI, OHIO Cleveland mENo. 7-1
REPORT MADE AT DATE WHEN MADE PERIOD FOR REPFPORT MADE BY
WHICH MADE
.| Clevelemd, Onto. . | -6/3/37 .. |5/28 to 6/1/3] S.K. McKEE SKM/LRL
. {+ms" GEORGE TLIINZY; DR. JOSEPH P. MORAN, with | cHamacrer or case '
{ alisses-FUGITIVE, I.0. #1232; AJTHONY J. ...  |<IDNAPING; ﬂRBCRIhG OF ,
OA}ZH.)R-L\,FI with aliases-FUGITIVE; et al; . |FUGITIV=S; QBSTR‘JJ"ION_“ OF»JAU;:S,TIJE
 Eaverd Georz&sremer-Vietim ¢ . . |NATION.L FIREARSS ACT -

T

SYNOPSIS OF FACTS: Various persons mentioned in signed statements of Jackson
: sisters were interviewed and some corroborative testimony
was obtained. Pauline Jackson furnished signed statement as
to associations of :iebebrand, Amersbach and Gorman with
Karpis and others at Cleveland in 1935; promised assistance
‘ in locating Amershach. wrs. Anna\oczadlo, Cleveland, Ohio,
T mother of liargaretYianson, advised she received long distance,
é}" . telephone call from daughter about wmay 11, 1937, from Chicsag
[ by K Illinois, in which it was indicated she had ma*rled Tony *
\/ ' - (Qhmersbach. Iiirs. soczadlo promis cooperation in loczting - -~
[) S deughter and Amersbach. BeatricggAmersbach advised she last
\ : heard from her brother Tony Amersbach on May 7, 1937, when he
lfr ‘ sent his Buick coupe to home by unknown man. “all covers
/_ , nlaced on Auersbach reletives and on mother of ..arzaret
B

Hdanson. All Grand Jury subpenas in this district served;
Rene lLiolst residing in cottage &t 24301 Leke Shore Boalevard
Euecliq, Ohio.

-P- o
. LN o~
EEFERECE: ) Renort of Special Agent A.P. Kitehin, Cleveland Ohio November
. ) 17, 1936. ; <. i L
7 - ‘ Report of Special Agent S.K: u.‘cKee, Cleveland Ohio, May 27, -
: 1937, siodon Lo
DETAILS: - 'I'his is a joint report oi‘ Speclal Agent m‘P. Kitchin and
: I the writer. - » B 5 .
D BRCITE ' ‘ o ST }‘ _‘;J_L._ o

On the niorning of lisy 27th P.E. 'Benjamin, custodian of the .
‘apartment building ag: 14814 Clifton Boulevarq, Lakewood, Ohio, wnere .

‘:'é,;’}:,’f:&"n‘? %Wﬁm - DO NOT WRITK IN THESE SPACES -
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since January of this year, communicated telephonically with the
writer and advised that this girl had received a telegram on the R
‘afternoon of liay 26, 1937; and that et the time of his call she yas. ' -
moving from the apartment build1n~ in an 0ld Ford. JLater contact -
with Benjemin reflected thdt Pauline Jackson had removed all her

" property from the apsrtment, but had made arrangements to return
the next afternoon to take care of & small bill. In connection
with her departure she advised the wife of Benjamin that she had |
received a telezram to the effect that her mother was 111 and that -
she had to go home. - : , ,

Speciel Agent Clyde E. Smith ascertained through the Western )
Union Telegraph Company, that the following teleoram was received _
by their Company et Toledo, Ohio; on the morning of Y¥ay 26, 1937, v
and was transmltted to P, Jordan, 14814 Clifton Boulevard Lakewood ;i
Ohio ,-z‘.‘ N \ n‘r - . . ,“ - -»,‘ . v N

'Call me at Hotel Secor, Room 510-signed Florence Jasany"
It is to ve stated that in a later conversetion with Sally
Jacxson she advised that sne was in the room with ner sister
Florence at tane dotel Secor at Toledo vwien Florence received a
~long distance telephone call from Pauline, and that the substance
of the conversation between them was that Florence was going to tell
the truth in testifying before the Grand Jury. It is also to be _ ‘
stated that in a later joint conversation with Florence end Pauline “R;A,
Jackson they furnished similar information concerning the ‘telephone °
conversa%ion as had been supplied by thelr sister. - o ~
. B 3, . -

The various subpenas ‘on persons in Cleveland and vicinity
calling for their presence before the Grand Jury .im this matter at
Toledo, Ohio, have been successfully served. In this connection
" end- for -purposes of record, it is stated that Rene\Holst is now-liv-
ing with Lucian C.\Fleming in cottage #2 at 24301 Lake Shore Boule-
vard, Buclid, Ohio,) where they have telephone KEnmore 0755 W. At
the time subpena was served upon her she advised that she end
Fleming will bziresiding in this cottage for tne rest or the summer

o :
, 'g Anthony Zeppone, who operates Zappone 8 Spaghetti Restaurant
_at 87th and Lorain Avenue, was interviewed by Agents at the Cleveland
. Bureau office with reference to his presence et the Twilight Tavern

raulinJJackson‘ under the alias of P.I Jordan, has been residing - - -~ o~
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" ‘on the occasion ‘of the chicken fry mentioned in the statements of
ST Florence and Sally Jackson. Zapvone admitted to Agents that he
. had been to the Twilight Tavern on one or two occasions and recalls - -
. ‘that one ‘of these occasions was a chicken fry in the Spring of 1935
" - and that he was accomnanied on this particular occasion by Jack -
.«  Pletz. Zappone advised that shortly after 2:00 Al he closed his
place at 87th end Lorain and accompanied by Jack Pletz, went to the
Twilight Tavern. He stated that the incidents that transpired from
the time of his arrival until he left the following morning were .
hazy and that he did not recall anyone that was present on this
occasion. He stated that he did recall that Jack Pletz became
intoxicated, which necessitated his sleeping on the floor until
the middle of the following morning and that he remained with Pletz
during this period. Zappone was questioned with reference to -
persons in attendance on this occasion and he denied knowing anyone
who was present at this time. L - oo /

e , +

In connection with the endeavors to locate the parents of .
Margaret Hanson, paramour of Tony Amersbach, Zappone was questioned
with reference to his knowledgze of this individual. He stated that
prior to the time that -ia‘garet Hanson worked at tze restaurant
edjoining the ilarvard Club, she was employed at a restaurant overated
by barbara Lawrence, located somewhere near 129th and Lorainm, but that
he understends at present that Barbara Lawrence is employed at the
City Hospital. He denied any further knowledge with reference to
kargaret Hanson and stated he was only casually acquainted with :
Amer»bach. ) I } o ’ ‘ . : L

3 i
;

Ttea

" It 18 to be stated that telephonie inqu iry of ‘the c1ty“‘ '
Hospital elicited the information that Barbara\Lawrence, 14704
Puriten Road, hed worked at the Hospital, but had left this empl
ment on llarch 29, 1937. At the time of her empld&ment she gave the

T . emergency address of Isabelle Darluk daughter, 3686 West 132nd -

=T Street, Cleveland, Ohio. It has not bgen necessary-to contact the . -

' Lawrence woman inasmuch as the parents of liargaret Hanson were

located in the interim. However, this data is being set out ror

possible future rererenco._ s o ; oy

,P John Jasany, 819 Jerrerson Street was interviewed by Agents
at the Cleveland Bureau office. He stated that he is thirty years

oo of age, merried, has two children and is employed by the Cleveland

. .. Hardware Gompany. When questioned concerning his mowledge of the -




= * of Karpis and others having been at the
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_&lfeirs wiich tr- nsyired et the Twilijht wovers &5 related by his

sisters, he edvissd that ne was avare of tue fect that three of his
sisters had been questioned at this office, vut tiat he did not .

know what they hed had to sy. At this time he advised thet he knew -
thet Paulire and Sally had been at odds with each other over this B -
matter, but ne claimed that he did not keep in close contact with ;

his femily and d1d not kmow of recezt developments. He advised

that he last sew Peuline during the forepert of the year wnen she.

was operating the beer garden at 7405 Derison Avenue. John Jesany .
stated in response to questions thet he nelped his sister Pauline -

: 7" *Jackson &t .the Twilight Tevern as a bar t:uder on possibly two
©-* becesions during the year 1935 end he rccelled that on these.
- occasions she wes stazing a chicken fry asnd & clam bake,

It vas'
his contention that on these occesions his duties kept him behind .

" the bar; that he was busy and that he zeid no attention to any of

‘the custoners. He stated that taere vere & lot of "drunks" there

end that. the only individuel he could definitely recall wes Tony
Zapporne. FPhotograephs of the verious individuals concerned in this
investigation and particulerly taose of ierpis, Cazpbell, Frod Hunter,
Hdebebrend and Gorman were disrleyed to him but he ras uneble to make
any identifications. Jasany wes also cuestioned concerning his
possible presence at the Zerverz Jluo and he advised thet rossibly
tkree years azo he went to the :Iarvzrd Jlub on seversl occz:iorns, and
played birgo, but e stuted tuct ze is not acguainted with enyone

at this club. It is to be stuted taat the attitude of this individuel
is very evesive and that he sweas to teke the position that if he
continues to claim thet he dues not know anything concerning tais
matter, he will not become 1nvolved as a witness.

Edwin J. Jasany, o064 west aSth Street, was 1nterv1ewed by

Apents.' He edvised that he is single and boards at the above address

because he cannot get elong with the vurious menbgrs of his femily.
~He nas been employed for the past five years as & stock man at the
Gair-Cleveland Cartons, Inc. Waen gquestioned concerning his knowledge
i"Wilig;nt Tavern in Parme -. - - -
Heights, Ohio, he stated that he knew néthing concerning sane. . Ho L
_ advised that he has been to this tavern on several occasions with.:
" girl friends; that he only remained for short periods of time during :
these visits; that on one or two occasions he has helped his sister
Sally for possibly fifteen or twenty minutes behind the bar, but _
that he has never worked behind the bar or in any other capacity at .
the tavern during &n entire evening. It was his statement that he

" had pot been present at the tavern during 1935 on the occasions of
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s ‘,'_ o . .."'?"( . & amee R AMREE e ASTM R, 4 A Y B Rep T e -
ot 'affairs which transpired at the Twilight Tevern as related by his

. sisters, he edvised that he was aware of the fact that three of his
*-_sisters'had been qnestioned at this office,. but thet he did not .

“know whiat tidy haed hed to sy. At thik time he advised thet he knew
Y thet Peuline and Sally hed been at odds with each other over this

- 7=~ matter, but he claimed that he did not keep in close contect with -

© his femily and did not know of recent developments. Ze advised

that he last sew Peuline during the forepart of the year when she
was operating the beer garden at 7403 Denison Avenue. John Jeseny
stated in response to cuestions thet he helped his sister Pauline
Jackson at the Twilight Tavern as a bar tender om possibly two
occasions during the year 1935 end he recelled that on these
occasions she was staging e chicken fry and & clam beke. It was
his contention that on these occasions his duties kept him behind
[tne bar; that he was busy and that he vpaid no attention to any of
‘the customers. Ie stated that there were a lot of “drunks" there
and that the only individusl he could definitely recell was Tony
Zappone. Fhotographs of the various individuals concerned in this B
investization and marticulerly those of Yerrnis, Cau-bell, Fr.d Hunier,
Zebebrond and Soruen were daistleyed to him but he was uneble to make
any identifications. Jaseny wes &also guestioned concerning his
possible vpresence at the zZerverd vlub and he advised that possibly

-

played birgo, but he stated that he is not acquainted with anyone

is very evesive and that ha seems to take the pos;tion that if he
. coitinues to claim thet he foes not know anything concerning thls
... uatter, He will not become involved as a witnesa. . Do
Edwin J. Jasany, 3064 West 25th Street was 1nterv1ewed by
Agents. He advised that he is single and boards:at the above address
. because he cennot get along with the verious members of his femily.
'vu‘He-nas been employed for the past five years as a stock man at the -
Gair-Cleveland Cartons, Inc. When questioned concerning his kmowledge
of Karpis and others having been at théfIwilight Tavern in Parme
Heights, Ohio, he stated that he knew nOthing concerning seme. He ~--.
. advised that he has been to this tavern on several occa:zioms with
f girl friends; that he only remained for short periods of time during -
, these visits; that on one or two occasions he has helped 'his sister
‘ Sally for possibly fifteen or twenty minutes behind the bar, but
that he has never worked behind the bar or 1n any other capacity at
the tavern during an entire evening., It was nis stetenent that he
n=d not been present at the tavern durinz 1935 on the occasions of

~- - three years ago he weiit to the Harverd Club on several occasions, and

at this club. It is to be stated that the attitude of this individual gf
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e .the chicken fry end clea bake. rhotogrephs of &ll the persons . .
.- concerned in this investigation were displeyed to him but he could .
- not effect any identificetions. He claimed that he did not kmow Art
.Hebebrand, Tony Amersbach or Sherkey Gormen. Jaseny also stated that
he had never been at the Tavern at 7403 Denlson Avenue, whick pas 5
operated by nis sister Pauline from the Fall of 1936 until the
-+ forepert of the present year. ":;;A e . :

-

e

[y

Edwin Iasany was questioned concerninD his knowledge of the ,
" activities of his sisters at the present time in view of the fact that

at the time of the interview with him this office was conducting a
surveillance of Pauline Jackson in efforts to secure data concerning
the locetion of Tony Amersbach. At this time he stated that he
had heard that three of his sisters had been at this office for
questioning in this case, but he said that none of them has talked .
to him about the matter.. When asked when he hed last seen Sally
Jauckson, he saeid that he had not seen ner in months. ¥ien similar
questions were asked concerning Florence and Psuline, he stated that
on iiny 26th he went by the home of his parents and was told by his
brother Albert Jasany that Pauline wanted to see him and that she BT
ves then working at Buck's Cafe on Vetroit Avenue. =e said he went
to suck's Cafe in ais 1929 Ford coupe and telked with zeuline and
et her reguest he helped her to move her clothes on the nizat of
wey 26, 1937, from an apartuwent located in a building near the
intersection of 148th Street end Clifton Boulevard, to her mother's
home at 1432 Castle Avenue. He also stated that at her requast he

.7 " loaned her his car on the efternoon of liay 27th in order to complete
movlng her belongings from}this apartment to the home of ker parents.

Vi £ AN e
A It is to be stated that Edwincjasany appeared to be answering
questions frankly and it is believed that he is possibly telling
_ the entire truth in this matter. It is also to bg,stated that there
is no definite information that he was present at the Twilight Tavern
f on the nisht of May 19, 1935 when the—chicken fry took place. ;'*
N \
Anthony f\LToman and hia wife, harie!Taman, sister of the
Jackson sisters, were interviewed by Agents % the Cleveland Bureau .
office. They both advised that they now reside at 2159 West 1l4th .
¢ Street, Cleveland, where Anthony J. Tomen operates en underteking '
L esteblishment. They both advised that they sold their business at
' Berea, Ohio, known a "Lindy's Garden", about April lst and have

o o —

o e .
- . N ae v e ae s e e aa e -........_4..3.-..-.. e & e e Bew s Bstnl a8 s

’5-
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S since ‘resided st the above address. Mhrie Toman was questioned with -
reference to her knowledge of the activities at the Twilight Tavern,A

L -:--.L“',- AL e :"vw.',“ LA :-- I 2 STy e R A N W e

5.

-

photographs of Karpis, Cempbell and others, refused to. 1dentiry AN
any of these pictures. Wien questioned with reference to the _ -* .
occasion mentioned in the statement of Sally Jackson as to the -

- association of Peuline Jackson end Tony Amersbach with Karpis end -

she did not recall enything with reference to thet occesion. It .
is to be stated that at this point Anthony J. Toman identified the
photographs of AlvinOKarpis and stated that he recalls one occasion
. when this individual was present at Lindy's Gerden end recalls that
this individual approached him end obtained a dollar's worth of
nickels. He stated that at this time Xarpis was wearing glasoes. '
. According to Anthony J. Toman, Pauline Jackson and Tony Amersbach - -
- were present on this occasion. However, Toman stated that they
were not seated together end apperently made no recognition of - -
acquaintance to his knowledgze. Both Marie and Anthony J. Tomen
were vigorously questioned with reference to thelr knowledge of
feets set out in the statements of the Jackson sisters and voth
of these individuels took a very arrogent attitude towards tinis
" questioning and denied any further knowledge other than that set ~
out above. Marie Tomen stated that she did not know Art Hebebrand,
. Snarkey Gorman or Tony Amersbach, having met Tony Amersbach on one
: or two occasions end recalls that she was introduced to him by her
' . sister Sally. She stated that on the night of the chicken fry in
"~ - question she recalls that she went to the Twilight Tavern either ~. -~
in the lute afternoon or early evening, had her dinner, but left ‘
this Tavern prior to the arrivel of eny of the customers as she ned to
- attend to her business on this particular evening.at Lindy's Garden. ’
' Anthony J. Toman stated thet he wes not present at the Twilight -
,Tavérn on tnis“occasion. : :fj’mu. ?- ’ .jﬁﬁv }i_*'** j},- u;s'._<{3~
- . - w0 w,r;;;. o St {g‘ & ‘: "-” e e P PR
. . In connection with the 1ncident with respect to Toman'a _
_having rented their houss located immedietely adjacent to Lindy's,
" Gardem, to,Tony Amersbach and others, the details of which will R
". be found under the heading of- ‘interviews with both Sally end o
Pauline Jackson in this report, it is stated that both Marie and
‘Anthony T Toman were qpestioned subsequently in thia regard harie

P . et e A e e te b el o . e i e e F e e . AN ——e

- .at whigh time she absolutely denied knowing Lenything with reference - 1jjg;
to ArtiHebebrand, Tony Amersbach, Sharkey {Gorman end when shown AR

Campbell on an occasion at Lindy's Garden, Marie Toman stated that -



7-1

. "latter part of March or the first of April 1935 Tony Amersbach came ..
"to him and requested the use of his house, .stating that he would’ pay
him $25.00 for ome night's use of the house, where he was to meet™ '

-some friends and that they were gemblers and would probebly handle

a ¥good deel of money". Therefore, he also requested that the doors ;j

to this dwelling bé securely locked. Tomen stated that on this ..
particular occasion he recells that it was very cold weather and that
he had fired the furnace in this dwelling prior to the arrivel of
Tony Amersbach and had retired to Lindy's Garden where he had a -

cot for his use on this particular evening. According to Toman
Amersbach errived at the house early in the evening, the key to the

~ house was turned over to him, end he waited until aprroximately

midnight or thereafter, at which time individuals arrived and
proceeded immediately to the dwelling(yw;oman stated thet at this
time he was asleep in the Lindy's Gerden, but the barking of dogs
awakened him, whereupon he went into the yard and observed the .

~ ebove mentioned individuals going into the dwelling. Toman con-.
tended tcat he could not recognize thnese individuals as it was dark
and ne did not see their faces. He would not state whether or not
one of tuese individuals was the same individual who had obtained the
dollar's worth of nickels from him on a prior occasion.  de would .-~
only stete that one of them was tall while the other was short.
According to Toman these individuals remained in the dwelling until
{ne following morning when they departed and that he has not seen
any of them since.” In this connection he stated that he did not see
.these individuals leave, but knew that they had departed due to the
fact that Amersbach returned the key to the dwelling to him. In
endeavors to establish the date of this particuler occasion Toman

was questioned with reference to any account books, that were maintained‘

by him during this period, which should reflect fhe receipt of the

" Toman denied eny knowledge of this fact when first questiomed. ~How- =~
" “ever, Anthony J. Tomaen finelly admitted that some time during the -

L o

ot

$25.00 in payment for the rent of this dwelling. He stated that he {..,

hed his account books for the year 19Q5, but that e 4id not think .

this $25.00 would be reflected as he was under the impression that he

merely added an additional $25.00 to this sum and paid his month's

. rent. He volunterily surrendered the books to Agents and upon _ °
.exemination it was ascertained that o entry was made during the

. Spring or Summer of 1935 in the amount of $25.00. It is to be

steted that cash receipts as reflected in this book show only total

cash receipts for each day. During the entire interview as set out .-

. above ilarie Toman still mainteined a very uncooperative attitude, -

N et
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maintaining that she knew nmothing with reference to questions asked °

""" her. Efforts have been made to have the three sisters of larie .

Tomen talk with her in en effort to secure per cooperation in this
case. Hovever, they have all ‘indicated- that they were not on .° '

‘ speaking térms end did not feel that they could’ exert, 1nfluence
: upon her in any wayg - 'a‘ ﬂl?:ré,,{.,.. bﬂx’k.“n_ wﬁ,ﬂgf_

o
%

. Subsequent to the return of Sally Iackson from Toledo where
she testified before the Grand Jury in “th “matter, she was contacted -
at her place of business, Lindy's Garden, &t Berea, Ohio. Sally" '
Jackson stated that with reference to the family of kiargaret Hanson
she knew of no means of ascertaining their identity with the nossible
exception of through a family by the name of Godfrey, who reside
imediately adjacent to the Clinton Club on Clinton Road. She stated
that on one occasion she desired informetion with reference.to largaret -
Henson and that she escertained same from the Godfreys. It is to be

‘steted that tiae Clinton Club was formerly operated by Tony Arersbach
"and thet liargaret Hanson is supposed to have been employed at this

" establishment. With reference to the &elegram received by Fauline i
Jeclson from her sister Florence and t.e subsequent telechone converss-

overieard the telepnone conversation and that FlorencelJackscn edvised
fauline taat sne was 2oing before the Srund Jury and wds going to

tell the esbsolute truth with reference to the assoclations of Amers-
back and others with Karpis and Cempbell at the Twilight Tavern.

tion had between Florence and Fsuline, Selly Jeckscn siated tnat che

. In this connection Selly Jackson steted that she judged from the
"conversation overheard that Fauline was "burned up" over the recent
‘actions of Tony Amersbach and stated that she was of the opinion that .
" Pauline Jackson may have changed her mind with reference to offering

testimony in this case.

Due to the fact that Marie Toman had beeﬁ’interviewed

unéuccessfully, Sally Jackson was questioned as to any participafion f

of Marie Tomen in the ehicken fry on the night of-May 19, 1935, - and -
any acquaintanceship of Marie Toman with Karpis and Campbell. "Sally
Jackson stated that as she recalled, Marie Toman did not remain at

Toman had told ner that she, Marie, had -rented her house at Beree,

Ohio, to Tony Amersbach for gambling purposes, but that Marie infonmed

“ . g
.o~ L : . .-,,_‘.
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" the chicken fry, but departed prior to the time of the arrivel of - x;'
fCamobell end Kerpis. - She stated, however, that on one occasion liarie

s P o

- mme~ .



7-1

'Slim end Georgie (Karpis and Cempoell) had been with Amersbach on- - .
~ this occasion and merely talked all this night; that she, larie, - .
" knew t2i8. es she served them with drinks during the course of the - " :

" gave her $25.00 for the use of this dwelling on this evening and that
. as best ‘she can rechll it was shortly after the meeting with Art
Hebebrand of Karpis and Campoell et the Twilight Tavern, set out
‘hereinbefore. Sally stated further with respect to larie Toman's
‘acquaintanceship with Karpis and Campbell that she recalls that on
one occasion, the date of which she was unable to fix, she introduced
Marie to barpls and Caupbell at the Twilight Tavern. With respect
to possible acquaintanceship of Tony Toman with Karpis and Campbell,
Sally J ackson was unable to supply any 1n1’omation.
Sy \

T - PR

[ George i Ruamele was interviewed by.Aoents at the Cleveland

. Bureau office, at which time he stated that he was an electricias by
'trade and that he at present resides at 2181 West 8lst Street. He
stated that for the past tarce or four years he has done electrical

work for the Hervard Club and that he hes known Art Hebebrend, Tony - -
Lnersbach end otaers at this Club over the ebove mentioned period.

T..e photozranhs of Larpis, Campbell and others were exhibited to
ruemele, at wiich time he stated that ne nad been shown these dhoto-

-granths on a previous interview and still maintained that he could "~
recognize none of these individuels. When questioned with reference

_ to nis presence on the night of the chicken fry at Twilight Tavern, .
he denied that he was present on this occasion, stating that he does .’

recall being at the: Twilicht Tavern on'a clam bake, but states that °

, .he does not recall any of the incidents occurrino on this occasion

inasmch as he was drunk.

: - Ruemele was questioned at length but maipjained an evasive .
o attitude towards answering questions directed to him. - His positiony
~ was that-he d4d not know anything end «d1d not want _to. become mmlved oot
- in thiﬂ matter. Theoal . ."r;-‘v;- ‘, A'fr,_;' ".r‘-‘r B IR L . L
A — Iack Pletz was interviewed by'Agents at the Cleveland Bureau
office and stated that he is employed at the restaurant and beer '
parlor operated by his mother at 6512 Clark Avenue and that he resides
at 3215 West 61st Street. Yletz stated that he hed known Tony
Amersbach for several years and that on occasions he has been to the
Harvard Club. Therefore, he knows Art hebebrand by slght but is not

- e e

. her: that no gaubling took place on this particular evening, but that ... ...,

" night. Sally stated that ‘sl.e was told by arige that Tony Amersbach FE
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" morning that all the incidents are very hazy and” L
" recall anything further than is set out above. When asked if he -

7-1

i-timete with tnis inaiviauel. e ststed that he recalled omn one
QchSlon Zoing to the Twilight tevern with Tony Zannone; that

' “Zappone ceame DY his place of employment ‘shortly after 2:00 AM'°

and thet they both went to the Twilight’ Tavern where .they remained at
the bar drinking beer for the early portion of this mornino. He stateq
also that a1e recalled during the early portion of the morning that | '
he, Zappone and Sally Jackson® gambled for drinks by shootinz duckﬁ

. on an electric rifle contrivance. Pletz stated that he remained’

in the room wherein is located the bar all of this night and that at
approximately 3:00 AM someone from the big room vhere there was a -
party in session, started sending drinks in to both him end Tony Zappone

. ‘and that they both became thorouzhly intoxicated. He stated that he

Gid not recall who was present in the large room until early the
following morning when Art Hebebrand came and teguested his bill.

He steted that when Sally Jackson gave him this bill, which was _
either in excess of $30.00 or in excess of $40.00, he recalls R
Hebebrand meking some statement vhich he took to mean that he, '
Hebebrand, was not going to pay this bill. He stated that he, N

Pletz, immediately took exception to this statement, whereupon

TonﬂiZanpone interceded in Hebebrand's behalf and hit him; that
ext thing he recalls was about 10:00 AM on this same morning
vhen he was ewakened Dy so:zeone and reelized that he had been
ecleep on the floor for several nours. e stated that he then
sezted himself in a chair in the large dining room and slept until
abcut 11:30, wnen ne and Zappone returced to their homes. _Waen

[SY

'shovn the photosraphs of karpis, Campbell snd others, Pletz stated

that the photograph of Harry Campbell was very familier looking and
tnat he is positive he nas seen this individual. He stated in -~ -
connection with this that he had either seen Harry Campbell at the
Harvard ‘Club or at the Twillant Tavern, but could not state def- 3
initely at waich place. When questioned further with reference ~ "~
to the happenings on the night of May 19, 1935, Pletz stated frank-
ly that he became so intoxicated during the earlyeﬁortiog of the

at he cannot

knew anybody by the neme of Billie thless, he stated that Billie

' Bayless formerly operated a beer parlor and night club and that he

is of the impression that she still operates some night club on the
East Side of the city of ‘Cleveland. It is to be stated that the

name of Billiﬁié:{less was mentioned by Selly Jeckson as aving been ;
present at the light Tavern on the night of the chicken fry im . » = -
question and that interview with her is desirable in order to ’ ..
obtain possible corroborative evidence for use in the triel in this

cese. It is m1so to be stated in this connection thet during the. - -

- 10 -
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'_ interview with Paullne Jackson as will be found later in this report

Pauline has stated that Billie Bayless was employed on several

occasions as an entertainer at the Twilight Tavern end that she had ‘;-AL"

FooLT

done tne "’eature" dances. ;;1 2,_ ¥ . fr‘*.,
- Fred ”Butch" dussel e ‘¥coop man® at tae Harvard Club, was .
interviewed by Azents at the Cleveland Bureau office. Lussel stated ‘
that he resides at 3282 West 126th Street and has telephone CLearwater
. 4395 J, Mussel stated that he has known Tony.&nersbach for several
years, having served a sentence in the Onio State Penitentiary,
Columbus, Ohio, with Amersbach. He also stated that Amersbach was
partially responsible for the job that he, Mussel, now holds at the
Harvard Club. Mussel was questioned concerning his knowledze of
events which transpired on the night of tae chicken fry at the - -,
Twilizht Tavern, whereupon he stated that he recalled this occasion'{
and slso rectlled that he was present at tals chicxen fry in the g
company of Tony Amersbach. ulussel stated that he did not go to the
Tavern with Amersbach but that he drove an old Dodge belonging to
" the Harvard Club on this occasion. He stated that he arrived some- .
tiue shortly after tae arrival of Tony smersbach and that he immed-
istely wznt into the dining room and scated hinself et the tevle
ir.en occupied oy Aizersbach. de steted that he did not reczll eny

otner igpdiviquals drinkinzg with he and Auersbech on tais occasion. ..

and maintained that he and Amersbach were seated at a table waich
would only accommodate two people end that he remained at this table
during the entire evening, but left about 3:00 AM. liussel denied that
he had seen Art Hebebrard or Ruth Spengler at this 'chicken fry and
either would not or could not identify any photosraphs of Larpis,
Campbell and others, which were exhibited to him. lussel was’
questioned at length in this rezard and it was obvious that he did
not desire to given any information that might tend to involve either

himself or others concerned in this investibatioﬁ. Due to the fact ,;'»7”

- that Mussel admitted a very close association with Tony Amersbach,

‘he was questioned with reference to the identity of the parents of
Margaret Hanson. Mussel stated that the parents of Marzeret Hanson
reside on the east side of Cleveland, Ohio, near 71lst Street, just

off Harvard Avenue. When told that there was a telephone 1isted to -,
one liargaret Hanson at 7019 Worley Avenue, he stated that he was i
p0$1tive this wes the address. He stated that Hanson was the married’
neme of ﬁhrgaret Henson end that her femily was either Polish or

- Bohemien. Whem questioned further in this regard, Mussel stated that .
. Mrs. Mussel had been told by the mother of Marzeret Hanson recently

- 11 -
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. %hat zargaret nad sent her mother a telegram from €hicago,~ I1linois,-

indicating that she and Tony Amersbach were married. He also stated '

‘thet iirs. Liussel learned that e postcard had also been mailed by -
ua“ba“et to her mother in Cleveland,-Ohio, end that as he recalled

“that incident, this postcard wes mailed from a bus. .ussel steted S

" that he, when he returned nome, ‘would escertain further details in -
this rezard and would communicate with this office telephonically.
waever, no further word has been received from.Mussel to this date.

"517‘4w” Due to the apparent recaleitrant attitude of mussel the :

writer telephonically communicated with United States Attorney Zmerich
B. Freed, whereupon lr. Freed was advised of the interview with

Liussel and suggested that the writer inform liussel that he was to

_be in Toledo, Ohio, on the morning of June lst end that a copy of the.
‘subpena would be delivered to him upon his arrival at Toledo, Ohio. -
xussel was izformed of this by the wrlter, wnereupon he acce}ted
services . R - . -

- . On the afterncon of May 29th Agents contacted Peuline Jackson
“t ~at her flace of employment, Buck's Cale, 14718 Detroit Averue, esnd

wade arranrsements with ner for ner appearance at tne office of the
Cleveland field division on .wondey morning, iwsy 3lst. It wes eviijent
from tals interview neld with uer at Ducv's Cafe tnet she nad changed
her attitude with reference to offering testimony aueinst Amersbach
and others and frankly steted that she now realized her mistake in .
associating with anyone of Tony Amersbach's caliber. She also o
" advised at this time that she had leerned from some individual at the
‘Earvard Club, whom she later told was Butch Lussel, that Tony Amers-
<" bach had aosconded with some money belonging to’ the Club. However, -

she did not know the exact amount. On the morning of iay 31, 1937, '+

Pauline Jackson, accompanied by her sister Florence, appeared at

the Cleveland Bureau office and furnished the foldo6wing signed state-

ment, the original of which 1s veing retained in the Cleveland file.‘j
R Uk . .. :.',, : , | : ‘,-.‘!5-‘}, R ' Ve ncleveland ’ Ohio,
- S MEy 31, 1937 §

*\v. . ..e.,.ﬁ .

Gy e

L%

rua | 'I Pauline Iackson, make’ the following voluntary

Statement to A.P. Kitchin end S.¥. McKee, whom I know to be »

Special Agents of the Federal Bureau of Inveatigation, U.Se
Department of Iustice., ) o e,

¥ R
i e b reramn i s i @ hrm s 44 rn o W e 0 S
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o o SR S "My true nane is Pauline‘gasany but I have been o

S R using the neme Pauline Jackson Yor the past several years.
woooFy 7 1 live with my parents at 1432 Castle Aye., Cleveland T

Y - - B "‘, . . * vd' N
S, ¥ i °hi°- F e : S Bl ﬁ'.. i
G T . a‘ io : & ' " o s -r" '

: ' "In August 1934 my sister Sally Jackson began operat- -

‘ing e tavern in Parma Heights, Ohio, known as the Twilight

. _.Tavern.and I worked in this place for her. Another sister

. LT Florence Jasany also worked at this place. In the fall of -

oL e 1934 I became acquainted with Tony Amersbach at the Twrilight
e Tavern end shortly thereafter I started keeping company with

-

o him. I continued going with him until the late spring of
e . 1957 when he disappeared rrom Cleveland, ,
. A - Co X, g ~’ i .
| S ' %] have been shown a photovranh whioh I em advised is
* . the likeness of Alvin Kerpis end I can identify it as the
likeness of an individual known to me as Slim. '
"~ "I have been shovm a photosra-h of a »erson I =m told
is Farry{Campbell and I can identify it as an individusl
xmown to me as Gecrgle.

‘"I have been shown a photograph of FredfHunter end I
identify this photo as being a likeness of an' individual .
known to me as Freddie.l- e

. /

i ﬁI have been showp & photouraph of a perbon I am told K
T is a likeness of Milton\Lett and I identify this photo as- . ’

en individual known to me as Willie.

- "I have been shown a photogreph of a person I em told -
- "= 7,  is John FXGormen and I can identify it es the likeness of
GeaTT a person-k wn to me as Sharkey Gorman. : .’,_ll LT

Yo, - W -

T have been shown & photograph of a person I am told
is Sad\izker and T cen identify it as the likeness.of a
o . person known to me as Tomuy. I remeuber taat this men had Y
= ra e large mumber of gold teeth is his mouth. PR A "
. *I have been shown a picture of & person I am told is
~ John Brock end I can identify it as the likeness of a man I _
heve seen at the Twilight Tevern on one occasion in the
compaeny of Tommy.

- 13 =
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.~ 7. "For approximately the past four yeers I have been
‘acquainted with Art debebrand whom I know as one of the = - -

“. operators of the Harverd Club in Newburgh Heights, Ohio. ’I"f

am also acquainted with one Ruth Spanzler whom I know as. .-

“the zirl friend of Art Hebebrend. I am also acquainted with

" . Shimy Patton whom I know as one ot the operators of the
Harvard Club..; Ax_.' TR g., PR ,

"On Feb, 24, 1955 my sister Sally Jackson went to the
Lutheran Hospital and left the tavern in charge of my sister
Florence and me., I place this dete as being the Sunday 4
~ followihg Selly's birthday which was on Feb. 28nd. On March
* 6, 1935, which I recall to be a Yiednesday, at about 11l:45
‘P.M. Tony Anersbach came to the Twilight Tavern and requested
that my sister Florence cook him a chicken dinner. After
Florence had prepared the dinner she went back upstairs.

Tony told me on this occasion that he had some friends coming
to meet him at the tavern and ttat T should let them in '
irmr.ediately. At ebout 12:30 A.l.. Slim ceme in alone ana went
to the teble in the main dining room end sat down with Tony.
In ebout thirty minutes George and two other men the identities
of whom I do not know errived at the tavern and joined Tony -
and Slim. All five of these men remained at the club all
this night eand during their stay drank coffee royals. .At
about 9:30 the next morning Tony Amersbach drove me as far ™
" as 25th St. and Denpison from which point I proceeded to the
Lutheran Hospital to see my sister Sally. -.I returned to the
tevern and found my sister Florence there slone. About
7:00 P.li. Slim, Freddie, and another man, the identity of
~ whom I do not know, ceme to the tavern and ebéut fifteem
_ “minutes later Tony joined them there. They remained at the
. tavern together for about thirty minutes having sandwiches, )
-. beer, and liquor, following which‘JI‘ony alone. "I'he others "~
departed shortly therearter. :

o "On batqrday, Iuarch 9, 1935, - Tony Amersbach met Slim =
and George at-the tavern about 1l: 00 A.N. but only remained
@ few minutes. He left alone, leaving both Slim and George
at the tavern. Slim and George remained at the tavern until
_late that afternoon when they went out to buy some fresh

vegetables for a special salad wiaich they had asked to be
prepared for them on the coming evening. At about 6:30 or
6:45 P.é. Tony Amersbach joined taem end the three of them
had dinner together. Tony left ebout an hour after they
finished dinner and the other two remained until some tiue

around midnight.




7-1

: ,

RS ..rj_,; L adi (823

# . "Slim end George .came to the tavern alone on several . ... . ... .
occasions during the next two weeks., Around the last PR \'*” A
 pert of March 1935 Art Hebebrand, Slim and Freddie came to ~ %~

, the tavern about two or two-thirty o'clock 1n the morning-

.and Selly end I went downstairs and let them in. . Art’ % ..
+Hebebrend and S$1im went into the large dining roam requesting

. my sister Sally at the time to bring him a bottle of scoteh’ -

whiskey and to see that all of the shades were pulled down

'"‘ and tue doors locked., Art and Slim were left alone for-

R

‘three or four hours end during this time Sally and I talkedf .
to Freddie at the ber. One night about the middle of April

1935 Slim end George came to the tavern and asked that .
steak dinners be prepared for them. Sally and George went

out to buy four steaks which they and Slim and I were going ..
“to eat. Florence was going t¢ cook the steaks. Selly and -+ -
' Georgé went to enother rcstaurent to buy the steexs and "
waen they returned Slim got angry because they had remained
away too long and went upstairs and went to bed. About : -
-midnight Butch Mussel, who works at the Harvard Club, came ,
to the tevern and delivered a message to Georgie.™ . I.. . . . ..
renesber this occasion very clearly as I recsell that nutch

ete the stesk wnich S5lim had left.

“On Sunday, uay 19, 1935; we naG a chicken fry at the - —
Twilight Tevern. Prior to this time Selly had sold tickets
for the occasion at the Harvard Club. Between 10:00 and

11:00 P.M. Slim and George arrived at the tavern. He was .~ ™.
partly intoxicated at the time, I meen thaet Slim wasithe :
one who had been drinking..’Around midnight Toney Amersbach 4

end Butch arrived, but prior to their arrival Slim had gone
upstairs and gone to bed as he hed become very drunk. After
Slim went upstairs Georgie joined Tony and Buytch at their
table. At interyals Helene Kachmere, who was working tnere

 that night, and I joined them at the table for occasional

~. drinks. Sometime around two o'clock Art Hebébrand and his

girl Ruth errived end following their arrival Tony, George

end Butch joined them at e lerge table. I had several drinks . =~ _
with them while they sat at the large table. Helene* R n
Kachmere also partook ‘of several drinks with this party. :
During the early aours in the morning Tony Zappone and one -~ - _
Jack, who works for his mother at woms Resteursant, 65th end

' Clark Avenue, csme to the club and drank at the bar until -

Teck vassed out at the end of ‘the dar. These two men Af@~ - s
not leave the tavern until the middle of the next dey. art
:debebrand end his girl left around eizat o'cloek im the

- 15 -



‘car he had won thru the bet.

sorning. after they ed left seorge and Lony Auzersvach

"went upstairs and went to bed. Butch left at about the - -

‘same time as Art Hebebrand did. Sally drove Tony to the
Harvard Club shortly before mnoon and upon her return T
Dre‘ared breakfast for Slim end ieorgie. % - -
P L o o
‘- "Slim and George left in the early afternoon but re-
turned in the evening around seven o clock and drank beer
until around mianigat. . Ry
co "On one or two occasions Sharkey Gormen came to the
tavern in the afternoon. He told me on one of these oc-
casions that he had to ueet saneone at a definite that -
afternoon outside of the tavern, but I did not see nim
meet hls party., - oo - ¢ 7 .
[ ’k ) v -', ] 3 L N 1 )
. "Durlngxthe sumaer of 1935°'/illie came to the tavern
on several occasions in company of Slim and Georgs.

. "A day or so vefore the Baer-Louis fight in New York,
Slim, Feorze, Tomiy, tie unkmown men wihon I now know to
se Joun\orock, and rerhans Freddie ceme to the tavern and
told oally, Florence, and me thet they were going to fly
to iiew York to attend the figit. - lae day after tae fight
at about 9:00 P.M, Slim, George, and Tommy returned to the
tavern and George and I picked a couple of baskets of pears
and a basket of apples from trees. in the yard. We used a -
flashlibnt to see by and George clmbed the tree to shake
the .nsars: off. DSefore going to the fight I heard Slim end
To:nmy meke a bet involving an sutomobile on the outcome
of the fight, and after their return Tormy showed us the new

2

S ‘4!'3',‘»-- =

>

b § have not seen any or these men since they ceme 0

'the ‘tavern following the Baer-Louis ﬂght. Wetlosed the -
Mlight Tavern in December 1935. ' - ‘

W "After 1 ceme to the office of the Federal Bureau or
Investigation in October 1936 Tony Aczersbech telked to me
and asked me what I had told. I told him that I had not
told anything. He told me at that time that I did not
know anything; that I 4id not have to say anything about
the boys being at the tavern; end that he hated coppers
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s - ... &and anybody wno talked to. them. During April 1937 Tony T
-+ Ruersbach again mentioned this matter to me and said . v L
‘he had learned that arrests were going to teke place. At
- this time he told me that if I ever ‘talked that he would, - SR
wipe me out end that if he did mot do it that his friends® N
vould do it for him. Shortly after this conversation Tony * =~ .~
Amersbach disappeared from Cleveland. I received a letter R

from him postuarked at Chicago, Illinois, on lkay 13, 1937,
~ in which he furnished no address, but in which he said that
I would hear from him later. < ~ .

"I have read the above statement of four pazes and
know taue contents to be the truth and to be composed to
statements furnished by me.

¢ - ca s, ~.," - L e
5 s " : . N .

N ; Lo .
[ } il iy /s/ :auline Jackson, = ; .
T e . Fauline Jackson ROV
Witnessed: B PRI B
A.Taul Kitchin e e e o e
. S.K. McKee - B N P TEIL de e o a et s e te .

Special agents,
Fede*al Bureau of Investigation,
Ue3. Departiient of Justlce,
R 1448 Standard Bldg., "~ T T T
' Cleveland, Ohio." T

. . et :‘ - . L R . - T~
.- 3 . . - . .- N PR

3 } ! In addition to the above st;tement Pauline Jackson stated
s ./ that she did not bave any photograph of Tony Amnersbach but was
T reasonably positive that Butch idussel is in possession of photo-
graphs of both Tony Auersbach and .iargaret Henson. She qualified
: this by stating that on several occasions she has.been advised that
PEET Buteh Lussel and his wife, Tony Amersbach end Margeret Henson have -
#7%.."=«. . been on plenics tozether and that both Lir.-and lirs. Mussel have-teken
R o snapshots on these occasions. Pauline-advised that her sister ilarie
. Toman on one occasion told her that she had rented the house at Berea, '
Ohio, to Tony Amersbach some time during the month of April 1935 .
- and that this house was rented by hLme1sbach for g,a»mling purposes. \
~ t Sne stated that atcording to idiarie there was no 'a'ubling done at ;
R * tais place on this particular occasion, but the place was used a8’ a
meeting place ror Anersbach, Karpis and Campbell. :

v

- il s e Waen questione& mth reference to the 1nti 1ate frleuds of
Tony .iersbuch, sine stated tnat an individual smown to her as

-17 -
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Anqy Forxes who eitner is employed at the narvard Club or loiters
aroum the place, is one of the closest friends to Amersbach and - =
- .. she would not be surprised if Forkes hed not accompanied Amersbech v
o - . wnen he left the city. Sie also stated that Butch{.ussel is a very
o close friend of Amersbach and that in the event Am€rsbach would -
~ communicate with anyone in the city of Cleveland, it would be one
of the people mentioned above, or his sister Beatrice Amersbach.‘
: It was aoparent from the interv1ew held w1th Pauline Jackson
that she had changed her attitude towards testifying in this matter
end promised to cooperate to the fullest with this office in efforts
to locate this fugitive. Sne also admitted that she had received an
" unsigned letter from Tony Anersbach, postmarked lay 13, 1937, Stockyard
. Stgtion in Chicmego. ©She advised that né mention was mede. in this
PCEE letter as to where Amersbach was going Wthe merely advised that
he was sick and broke eand had to leave town and enclosed 100.00
which she was to use to pay for the fixtures in her apartment end
the remaining unpaid portion of & fine which she was assessed while
in business with .er sister Selly. XYauline Jecxson stuted that sae
is pow residing at ner home at 1432 Castle Avenue, and tast she
1nuends to contlnue ner emnloywent at back’s Cafe.

- — Bt A

~’»_ .

Peuline Jackson was advised that she would be a necessary
witness before the Grand Jury at this time sitting in Toledo, Ohio, -
whereupon arrangenents were made with her to be present before this
Grand Jury on Tuesdey'mornln June 1st. She stated that she !
accerted service in this regard wiereupon she was advised taat a
copy of the subpena ‘would be delivered to her upon her arrival in
loledo. o :

T e el ' ’ L ‘;’
Cwaa L ~ With reference to “eleni‘Kbchmere, both Pauline end Florence

~on Kay 19, 1935 and that Helene and Pauline had several drinks with .
Karpis and Campbell prior to the time that Kerpis became so intoxicated
_that he retired and also with Herry Campbell, Butch iLussel, Tony .
, " Amersbach, Art Hebebrand end Ruii\ Spangler, end that she was positive
. . that Helene {achmere should be able to identify photozraphs and
A * recall incidents that occurred on this occasion. Yauline and Florence
-Jackson also stated that they were of the impression that Agnes
) Kachmere, sister of Helene Kachmere, was present on this occasion. -
~=--= - However, neither would make & definite statement in this rezard.

" =~. Jdsany advised-that Helene Lachmere was present during the chicken fry -~
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Zelene ua"nn°re was re-interviewed by A:ents at her nome,
ST 1588 I.a.kewood Avenue, et which time she maintained the seame positjon™ ~» “wi=» -
©"  that she took upon the occasion of prior interview by Agents Wynn and '
L Xurphy. She reiterated the information which has been reported in
"~ thils respect and definitely stated that ahe both could not end would
not.identify the photozraphs of Kerpis and Cempbell as persons whom
‘- sae had seen at the Twilizat Tavern on the night of the chicken fry
in question. At this time she said it was possible that she may have -
. sat down at a table with Peuline J ackson and customers, but thet
she did not pay eny attention to tnem and ror th.at reason could not
make an identiﬁcation.- e - R S _

: AgneAKachmere was 1nterviewed by the writer at Woolworth'
S5 and 10 Cent Store, 13th and Euclid Avepue, Cleveland, Ohio,
where she nas been employed for the past four years as a salesgiri. ,
~ She advised that she had never worked at the Twilight Tavern as a N,
! weaitress 6r in any other cepacity; that on possibly one or two occasions
" she hed stopped at this place with friends for a few minutes and had -
had a drink, but thet she had never been at this place during the~
course of any Spec;al event, such as a chicken fry or clem bake.: ;, ‘
From the attitude of this Dal it 'is believed that she is being
trutnlul in aer steteuments and that the Jackson sisters are possibly
uistaien as to her.
" Krs. Pearl Gaylord, ‘8533 Clinton Road, was interviewed by
Agents for information concerning iiargaret Hanson. urs. Gaylord
advised that iiar;aret Hanson was known to her and had been at her -
house at times during the period that she worked at the Clinton ulub.
Sue stated, however, that she had no information eoncerning the *
Hanson girl's family and could not be of any help in this connection.

Bea'brice A*nersbach, slster to Tony Anersbach, was intcrnewed
at ner residence, 7124 Clark Avenue. ©She stated mnat ‘she is the -
youn_gest child in her femily and that during the time that her - :
brother Tony Amersbach was in the penitentiary that Eie was away from .
" home attending school. She stated thet after being away from home for
_approximately nine years she returned prior to the time that Tony was
released from the Ohio Stete Penitentiary at Columbus. In this regard
she stated that about five years ago her brother-in-law died and that
_her sister end her children {three) have been residing at her home. - .

“'She stated that around Christmas of 1935 her sister died and tuat since
. this time she, Beatrice, has hed the responsibility of raising her :
" i~ three nieces. Beatrice Amersbach stated that she hes always felt e w

L2
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very closs 10 ucr brother Tony sand taat subseguent to ais relezse
.. from the:Unio State renitentiary she endeavored to mwore or less ... .
. mother him in her efforts to make him mend his ways. She steted that
she did not like the idea of him working at the Herverd Club, knowing

. that he would possibly get into bed company, ‘but that all he1 efforts’

"were unsuccessful in this_regard. She steted that her uotherAwas‘
_deceased and that her father, who is now residing ‘with ner at the ° )
° above address, is 75 years of age and naturally is of little assistance
to her in her rresent responsibilities. She stated that during the
vears of the depression, Tony Auersbach would offer some financial
" assistance with reference to running the house and the maintensnce
of the three children mentioned above, but that for the past year he
hes been of no assistance and in fact has been & burden to her
firancially. In this regard Beatrice Auersbach stated that a few:
weeks prior to the time that her brother left the city, he obtained
e loan on thé eutcmobile beldnging to her end that vinen he left the.
city he left her owing the mortgage on t.is esutomobile.' She elso
stated that tney had a joint bank account and that he also withdrew
all the money from this account. Beatrice Amersbach stated that nn
Friday morning, biay 7, 1937, an old Italian, the name of whom she does . .
not recell, broucht Tony's Buick coune to the house and steted thet - -
Tonr nad told him to wash the automobile and deliver it to his nore

et 7124 Clark Avenue. Sine stated that she nas questioned this old
Itelian thorouzhly and thet he has no informetion whatsoever with
reference to Tony Amersbach. $She stated that on thé afternoon of lay
7th Shimy Fatton came to her house and questioned her with reference .
to the whereebouts of Tony. She stated that et this time she became -
suspicious as Shimmy Fatton had never Jbefore put in his eppesarance '
at her home. She stated that she later got in touch with outch ilussel,
4o is allegedly the closest friend of Tony, and that she ascertained at
tnis time from Butch, althouzh she did not disclose his identity at
this time, thet Tony hed absconded from the Harvard Club with 15,000
and that the owners of the Club were very desirous-of knowing his
whereabouts. Beatrice stated that a few deys after the Buick . . .
autonobile was»left at her residence she ascertained that there were
two payments due on this automobile ard knowing that she could not
make these payments without a financiel strain, she telephonically
communicated with a Mr. Hall who sold this automobile to Tony end .

told ﬂall of her predicement. She stated that she delivered this
autonobile to the Ohio Buick for minor revairs and that Bhe was to .-}
contact Hall later to discuss the advisebilty of paying off the past.
due payments and have him,Hall, sell this cer for her ror such

equity as she might derive from the sale of same. - .

twv . D
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- Sie steted that waen ste ascertsined later from Hall that
Federal agents had examined the automobile 6f Tony Amérsbach, she’
- naturally became more alermed and since this time frankly admitted.
that she had been extremely worried to the state of illress. She
informed Agerts that althouch she knew that it was the right thlng

"s0 closely devoted to him that she would rather have an opportunity
to consider this matter. She also stated that there was a gquestion
in her mind as to whether or not it would be best that the menbers
of the Jarvard Club find Tony or whether the Asents of the Bureau-

- apprehend him. She qualified this by inferring that should the

members of the Harvard Club find Tony, she weas reasonably sure 1n
her own mind that they would kill him.

, Beatrice Amersbach stated that she hed no photogreph of
\Lony and taat she had no infbrmation whatsoever to offer with rerer-
Jence to uaraaret Hanson.:' o A

. R .
A - . R -

Due to the fact that Beatrice Amersbach appears to be
a girl fer above the caliber of her brother Tony, well educated
" end mossesses enparently e zreater desree of refinezert, it is
suzsested that within a reasonable length of time, if meil covers
ere not prod.ctive, she should be re-contacted and ner cooperstion

re-sclicited. An undeveloped lead in this rezard will be carried . .. .

in this report.

~ Mrs. Anne Moczedlo and her daughter lirs. May Teper were
interviewed at 7019 Viorley Avenue for information concerning H
kargeret Janson, paramour of Tony Amersbach, and daughter of urs. .
ioczedlo; telephone DIamond 3077, in the neme of iartha Hanson,
is located at this esddress. Mrs. Lioczadlo advised that her
daughter has been keeping company with Tony Amersbach for three or
four years; that during the past coupk of years g%e has come home

ERR

practically every day and during this period has told her femily thatA

she was residing with lirs. Gaylord, near the Clinton Club. At this
time Agents informed her that she had fot been residing with Mrs.
Gaylord but for a period of two years had been living with Tony -
"Ariersbach in an apartment on Detroit Avenue. Vhen asked for informa-
tion concerning the location of her dauzhter, Mrs. :ioczadlo stated
that iiargaret was last at home a few days before iiother's Day end’
that on the Tuesday after iiother's Day, she telephoned from Chicago,
Illinois, and said that she had been married. Ilirs. moczadlo advisea

. - s v i adee R B o34 smai. mmmwel  ARad et Mk A T M A aMh
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was obtained.
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‘fhat iiargaret did not mention the name of Tony smersbach in this. -

connection, but that she took it for granted that largeret was
married to him for the reason that she has not kept compeny with
anyone else, during the past several years. ©She stated that the ‘;
only other thing that lLiargaret had to’ say was that "they" were: ‘
trevelling on and thet she, ldrs. lioczadlo, would hear from her -

‘later. Irs. Moczadlo stated that she has received no further

comrunication from her daughter since this telephone call. iirs. Loczad-
1o wes questioned in detail as to the activities of her daughter

for several months prior to the time she disappeared from Cleveland

end she advised that prior to her departure she lived away from horg
presumably with hirs. Geylord, whose address she did not kmow; that
sae came to her parents'! home practically every day and was last
there some two or three deys before the date she is supposed to bhave
left the’ city. “\ R . » "~.. N 3 v
g . $ " ’ . ' : [ ,
'Mrs. Moczadlo was esked if she had a picture of‘her dauohter
or of Tony Amersbach and she replied in the negative. For the pur-
pose of possibly obtaining a picture of liargaret Hansom, inquiry
was r1ade concernins the iderntity of her divorced husband, and krs., =
..0czailo stated that aer dau;hter was divorced aprroximetely four
yeers a:o from one Joseph Hanson, who is believed to live or Jaxter
Street in cleveland and wao uas since merried & zirl ramed wenda.
irs. ioczadlo also stated that her deughter has an eight year old
son named Norman J. Henson, who resides at 7019 Worley Avenue with the

} grandparents.u. e

d AN
N

H . | " 3
The matter of cooPerating with this Bureau in efforts to ¢
locete Tony Auzersbach was presented to wrs. lioczadlo, at which time
she frankly stated that she would cooperate; in this connection

she stated that she never dreamed that her daughter was living

‘with Amersbach illicitly; that she was greatly distressed over
. receiving this informetion and that she felt that if her daughter

continued withfnmersbach, particularly sinee he is-presently evading'
the law, she can expect to have nothing but trouble and worry in -
the future. The telephone number and address of the Cleveland field

 division were furnished to iirs. lioczadlo for the purpose of communicat-,

ing eny word she might obtain from her deughter. During this interview:®
with irs. sioczadlo the. followanp deacriptive data as to her dauchter

"

Neme . ..  MARGARET moczmm\amsou

Aice 34 (borr 10/14/03 at Clevelend. Chio

- 22 -
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. v~ Height - - = BY 4% coomomamenoviw . -
-, Weight . = . 140 lbs.,- : R S R '
Hair 0. . .. Derk brown, weers in' i - o
I R S0 ey om0 Usport, curled bob | RN e
Fowel : Eyes Brown’ RS SN SR S
: ~ Features ... -.  ‘Round v T
Photograph - . TNone available. .
Insurence. - - ' . None kmown - - .. :
Y Handwriting .7 " No specinmens available‘ o
SR Arrest record - ‘'  None known : o
Relatives - ) Anna lioczadlo, mother, 7019 u‘Iorley Ave,,
S o ' Cleveland ‘
Frank J. lioczadlo, father, same address
) i DR Joseph Frank Loczadlo, brother,. ,
o : S N, . 111th Street, Garfield Heights, Ohio
_ R v s Celia Pender, sister, 7019 uorley
. e et w4 Ave., Clevelamnd . -
. ' ' . Clara Cunninghem, sister, Turney Road,
) - L e Gerfield Heights, Ohio, employed by

- - T fainily ‘named Atwell
florence nra.er, 14200 .estrcpp
Street, Cleveland, Ohio,
way Teper, sister, 4800 Zest 53rd
rmemeemoonToo 0T TTTTUTCT Street, Newburgh Heights, Ohio

A e ) Norman .T. Henson, son, 7019 I‘Iorley
o S Ty .. Avenue, Cleveland ... e
e A o i e u s N Cor Ty s Y

, Infan effort to secure information in the event Tony Amers-
bach comunicates with his femily or in the event iiargaret Hanson

coirmunicates with her mother, the following mail covers nave been

placed.

. On Anna M and Frank I, Loczadlo, 7019 ﬁorley Avenue, e -
.-~ . Cleveland, Ohio: -+ ——— el LT

On Norman J’ . Henson, '7019 Worle'y Avenue, Cleveland Ohio
On all persons at 7124 Clerk Avenue, Cleveland, Ohio :
On ilr. and lrs. John Korgan, 12576 Lazce Avenue, Lakewood; Ohio ..
, On ilr. end Mrs. Joseph C. Wa*ner, 1346 East 94th Street
r Cleveland, Ohlo. }~' s
- On Fred Lussel and all persons reeeinng mail at 3282 Yiest
126th Street Cleveland Ohio.. e e T .

W ooy

e A ot s maim

N . KR
R e __‘_.-.‘._'. H I Y TR ‘A-.....-“._....“. P
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. cueck the uarriage records ds maintained in the Probate Court for
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Cook County, Illinois, in an effort to locate a record of the .
possible marriege of Anthony J. Amersbach and Margaret lioczedlo .
Hanson, in order to verify the fact of this marriage and to obtain .
- eny infomation in the way of possible residence address which

mey be reflected therein, 1ookin° toward the location and eppre- L
hension of this rugitive. - s

The CLEVEL n..LAND FIELD DIVIDION at CLEVELAND OHIO, will follow '~-ﬂ,\

‘and " report mail . covers winich have been pleced on Paullne J’ackson,

! mexbers of the ﬁmersbabn femily, mémbers of the family of lirs. Anna

Noczadlo ‘and on Fred "Butch® Mussél, all of which are intended to:

cover ccxmnunlcations from Tony Amersbach mr'itive herein, or from ‘

Margaret Hansom, his oparamour. U e o e
7111 contact iirs. Fred .ussel, 3282 ‘est 126th Street,in an

ei‘i‘ort to obtain from her photoxrepns of Tony Auersbech and .Larzaret

I nzon or either of them._ _In this same connection, will conduct

1nvestz.gation to locate Joseph Henson, divorced husband of 1.argaret

Hanson in order to asoertain if he is in possession of a photooraph

of his ex-wii‘e. \ _ S TR .

i oL \ 4 \ i'
- ]

5 .
. ‘Will re-interviaw deatnce Amersbach, 7124 Clerk Avenue, sister

of ‘l’ony Anersbach, in an effort to secure her cOOperation in the.-

location of this fun-ltive.-- , » o

:  Wi11 endeavor to 1dentii‘y and locate Bnné Bayless for inter-'
" view concerning her knowledge of tne events which transpired at the
Twillght Tavern, Parme Heights, Ohio, " on May 19 1'935 Wnich was :
‘the date of the chicken i’ry at tnis resort. ¥ S ‘

‘“ : Will endeavor to locate and 1nterview Andy Forkes: for a.ny and

all infomatiop he may be 4ble to furnish concerning the present .
location of Tony Amersbach or mea.ns off effec'binrr his apprenension.

- - e . - T

e

. " 7 - RN '.;..(~".i.;. G . ':.": & AP AL T PO UE R U2 O SN W
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629 Firot Fationzl Bank Building, . z
Orinha, Nobraska [ Y '
MB 3. 1937 t P Fryvarw .
e e et e _Pmsc::m end ¢ ‘m; o "
SR S ;1» T ;_",v ST j::; : ‘ . ‘:" - Mr *~;:\“‘:h- ......
lﬂ'o E. ?. Guim. < ‘ﬂ K ' i Ly .A; . R ng‘.;cuix\‘ RN
* &necicl Agent in c)nrga, ({“ : ;gv ;

‘Foderal Bureeu of Imestigation.
Saint Paul. mmmh s R

w‘ s

m-

Rcrermca 1- mde to ymr teiephone conreraation uth this

d‘tico on the afternoon of June 2, 1937, in cammction with the adbowe -
entitlod mattor, in which you advised that Mr, Fdward 0 Bremor, the .
Yictin, had receivel a ¢ hons 1 from Lincoln, Kedbreska fyrom a party | -
who stated hae was Richani\i torney Gemerrl of the State of Wehrasia,
and gave the telephonse mmbar Msas. -

As fndicated to you on the tchphonc. ¥r. Richaxd Funter is . .
the Attomey Ceneral of the State of Nebroska ard the Lincoln nale-ahonc
Directory lisis the telephone nuder of the Attorncy Gemeral®s office at
Lincoln, Rebraska as B-G6683,

- — - C i ——— - i o r—

"7 777" Upon the eonclusion of w conversation with m. I contacted

Mr. Eo K. MoDormott, Attorn 37 First Netionnl Bank Buildins, Oeha,
Necbraska, ho advisel he las boen -
acquainte an? gonsidcrs him a olose ;

rsonal fricnd. He éonfidéntially sdvised that ¥r, Hunter was absolutely
: est but that he 1s 8 mm Inelined to bo ‘without foroe anl that he would

"sit on the fence” until he foll -al'f in One direction cr the othar, when
1t eame to mnking & decision, Ko oh _Jirs Hunter s en Attornoy and has
not boon wry suscessful {n law prépiies, being nclified o spend t00 mackh . .
ﬁm oa ctnrxty cases nd aid not havé 'uffiehnt force to mks conectionc. e

R lir. ﬂonermtt atatod Kre mmter‘hu always bocn lntamatod in
politics, iz a Democrat, anl has sorved in the United States Genate for a
- “two-nonths period, £11ling $he gop betuesn Jamuary 1 snd Farch 4, 1937,
. which csourred as a result of the naw lavs whereby senators® termas expire
a5 of Jammry 1lst ixstead ef larch 4th, ir. KaDormett stuted 4n all the
years he has Xnown Mr, mnter. his nputatim for hone -}w and g_teguy

- s haa beon unqmtimd.
e RECORDFD & mnwm ’7 / eé/
For your further informetion, Mra, Clad l',awyer &’ 3
o Ornha, Nebraska and §s prescently aployed by the Pubane Corset Carmpanye. !
— . - . 9 t



sSt. Peul, -8 .. 6/5/37

... == .. Ebe is prescntly residinc at 820 South 2¢th Street in Orxrha,
Wobreska, Upon her recont retumn from Toledo, Chio, she ealled at
this office, furnishing those sddrosses snd stated she would, st sll -
timo, hoep wu ofﬂce adviaed as to eny chansa in her uddress. , -

R mia oﬁ‘iee respectmny :nn!.tt yom- fmm ad'doo ln thin
wter. IR ? S

s
-

.

Very truly yours, =

AT

Spacial Agent in Charso
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1448 Standand Ruilding,
Cleveland, Ohio.

ke e ".'? D A L R R DR “ ’m. ‘. 19” Lo

s ; e
o ‘ . ' . R ‘.'.r ) ’
< - . “ N , (vm h‘- . , 7 ‘ » { . .
‘spocial Aaont 1n charsc. ’ AN .‘ o LT e

*;”_-, _‘ -, - HE: nmm

 Dear Birs . . ° e o .‘  A
' ror your lnfomation. the tnlo 1n tho mkid
case at tho present time 18 as rououu ' A
‘ o
AI.VIR KARPIS, alisses: Albin T, ncu Karpavics, A, Cartez,
A \. . . . Raymond Handley, George Ksller, Alvia -
LT / ' “ xorpis, Ai Korpis, Rerf Peol, Alvin :
I P © Espis, Ceorye Duun, R :f Rasilton, Rey
' : Bunter. Rey Karpis, B. y g Burns, He Lo
“Burns, 7. J+ Burns, ¥illten Lolmen,

" willlam BJLodmam, R. %.. Kelson, ker)
Lynan“ﬁurnl. Varion Bradford, Yerion
’BmdtON H. Jo 14{lgreth, E; L. Rurnes,

i . e e Rﬂ! B“I;. Dan Lurphy. ;'Chl" Kbrpil. .

, Raymond Hadley, Aldbin’ Yarpll. "Jares®,

o Charles K. “Bronson, Leroy orrison, E.

L T . ¥ agner, B, O, Wegner, H. 0. Weggoner,.

. \’ o d Yo O!lmor Wa@ar, E N 10T, ¥iwvard H, B
A . \',‘ J.r’f : Dh’a{;nor, Lg Do«‘m.. ‘0(.\). Grﬂﬁn' 8. Ae '

S _ T ﬂrnn. Ray Creen, X, R, Green, Cherles

< Richards, W. B. Lohman, “Slim",
mmond Alvip’ Karph, WCeroon, T, N
~ ¥elson, R, J{ Burns; Ray Hedley, R, 8, .

L Carm. Harn Flrey ¥, __Bonudryd Co Wo L

oAV e T l. O Bell. Do Day, Doc, ¥d~¥oods,

T rrank Quthrie, Rey Mller, X nné,

LT 7 7 W 0olldns, xa-.m'nan, A.”Gleason,
- A c -Be 'Oollins, Bonny ¥iller, O, Ames, Chas, -
UYL muor. He L. Burnn.,h.l!. ‘Dawson, 2.3._.__...._

- o el ‘m“:B%]’('J.O'RDE /]w..g..ﬂu(’ A V31-2—-

- mxm PROBIT, tllual- BA4th Barry, mlth Deckery -+ - o ramina T

¥

N

THEODORE ZNGUS, elieses: Ted Anzus, John J, Burnsg L 't .

-
|
|«
L
t
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o

BYRT Arms.

cox.nt MJLRO, unuu: Colin ¥onroe, "CoolieRy vy wT marm o T

i

;max PITER ORERNNAID, . -~ O . . . .-

s, . . Sliagest  Fremk P, Greenveld, Greents; . .
L“ Moo I o0 o s T - ",.‘“. iy I
K : > '—!:7"-, e V-f’ A 6 LR
| PR Joseen pC YORAN, Ao O e
nuau: , 'Doc" liornn. Iouph B. l'om, Iouph
Ce ¥oren, J. Humond. WGITI'I. !. D.

e
PR

. -.: B . . - . b

EDYARD FRANCIS MoGRAN; ‘

CLAR: uocmu L
- : - Q-..\'

0L o

VIL'I'Ok u:i'r, alinen " o Wy Tett, J. )!. Lots. ‘nmmas J. shn, o

A - Carl m.ﬂ s oo ’
D L o e _“.."'v. Y & SR : ET g
sAv ccna, slisses;: Rodert Fratt, Tommy Prats, rcm: COhmn,

Mph ‘Pool, Ralph Nolm; e

JCSFRR 2!. aDm. S, sliases:Joe B Adarc. Joo Mml;
o ¢

EENDRY RAHDALL. aliases: Henry Randall, Duko Rnndau. Benry Stermj .

o] C
JOBN !‘. cow'm auaam mmrkcy Goman. Gharkey, Smokey Sharkoy.

A& ———

pmson GROVFB tllaaen Bonlon H, Croves, &orgg) m.on. "Soup”,

e e . ¢ -.:.. - Durns Cordy, B, O, Graysonm, Benson’ Orevu.

o Ben jemin cnyoon. Be J& Greyson, Burns
Cordy, "Soup" “Oroves, Benson R Groves,
Benjamin O.mny.on,’ }on Grayoon;

T o )
¥
5 -
’tr o, ".;., ?'.-' .l Y “'O T

P -mmom :r.x\zns%'.,‘.‘.v vl O SR SE S ShcoSRP

c].uuu l'bu mrgbaeh, Gooreo Yonng. mxﬁna

ARTHUR W, FEEEBRAND, . € T . O Lo
. . aliases: Art Sobo;bnnd. Art Bcbobm&g . ’

‘_ ‘(L‘ ‘ .f 1 S . : \ f X
v SN e 4 N A N A . L7 E O
EDNARD GFORG® BREER = VICTIM . . S

F S S O A SN S TN "“7 trﬁiy ’jburi, .-

: J. P. VacFARIAND, g
DPS:JIR Special Agent fn Charge,
-1
Ce-Bureau, liot Springs, cme.i_nga‘t_i. Chiecago, St, Paul, Detroit,
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JOHN EDGAR HOOVER

DIREGTOR
Federal Bureast of Investigation
Hnited States Department of Justice BM
MWashington, B. ¢, /
EAT:MC June 4, 1937.
- Time: 3:17 P.M.
b.,u\ MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR .

O
RE: A Trial of Joe Adams and Henry Duke
<’ Randall at Miami, Florida.

ZA7( In connection with the subpoena duces tecum issued for your
appearance at Miami in connection with the above trial, I called
Juige Holtzoff of the Department and advised him that the Bureau *
has been informed Mr. Bart Riley has agreed that it is not necessary
for you to appear personally in answer to the subpoena.

I inquired of Mr. Holtzoff as to what disposition should be made of
the check for $135, made payable to the order of the United States
Harshal and endorsed by the Marshal pay to the order of J. Edgar
Hoover, Director, Federal Bureau of Investigation. I further informed
it is a cashier's check signed by the exchange teller.

Ur. Holtzoff advised the check should be returned to the Marshal,
with the request that he return it to the person who gave it to him.
He stated that the check should not be endorsed by you as your en-
dorsement could be crossed off, and in event something was wrong with
the check, you could be held liable.

P . v T

- S

FEDYRAL RUKEALN CF Iy 227130 N

. Jiy VOG22 ¢ oo
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Cinoinneti, Ohio
HDH :¥GR June 2, 1937,

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR: e

Re: SUBPOENA FOR MIAMI,

With reference to the subpoena calling for the -
Director's appearance in Miami, Florida, in connection with
the Joe“Adams' case, the Attorney General has instructed the
Criminal Division to take the necessary steps to prevent the
Director from appearing in person. Riley, the defense attorney,
will not be in Miemi until Friday, at which time a conference
will be held with him and the Judge to ascertein whether the
Director will have to attend personally, but if he does have
to attend it will not be before June llthe The Criminal
Division will send through today a memorendum informing the
Director he does not have to appear or take any other action
until further notice is given.

Very truly yours, -

N

- - — . - H. D+ BARRIS,
va Special Agent in Charge.
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Federal Burean of Inbestigation

. 8. Bepnriment of Justice .

1300 Biscayne Building,
KR.:i¢:SLH Miani, Florida June 3, 1937

Director,
Federal Bureau of Investigation,
Wiashington, D. C.

Dear Sir: RE: BREKID

Please be advised that lir., Charles Carr, Special
Assistant to the Attorney (General, who will prosecute the case
ageinst Jo / Adams and DukeEandall, intends to use me &s a
witness during the first part of the trial. He intends to
establish through my testimony the fact that numerous members
of the Iarpis-Berker gang were wanted in connection with the
abduction of Edward GeorgeQSremer, that "wanted" notices had
been issued for several mexbers of the gang and had been dis- .
tributed throughout the country., He intends to establish through
me other data showing that the public generally was given
knowledge of the fugitive chmcter of members of the Xarpis-
Barker geng, including Alvin“ Karpis, Fred Sarker, "Doc":Barker,
Harr}DCampbell Kate“Barker and Russell¢Gibson,

For my information and assistance, it is respectfully
requested that the Bureau advise me by return mail, in care of
this office, as to whether the Bureau ever issued an identification
order on either Kate or Fred Barker. If such identification orders
were issued, 1t is desired that two copies of each order be
forwarded to the Miami Field Division by return mail, This
request is being made in view of the fact that there is a
possibility that this information will be disclosed on June 7,
1937, the first date of the trial. o

- ot — Very truly lyours, -

Vea

BTz
o [N
AIR MAIL - ., .

SPECIAL DELIVERY K. R. McIntire,
Special Agent
’ 7 -2/ 6 -/ Vcﬁ ?4-
REGORDED Ftn\r a l- 'v-—'l“‘

@/:Z"/(ﬁ &

) INDEXFED




" LMC'VTL o
7=-576 — 1y 3(?2_ June 4, 1937,

AIR MATL, SPECTAL DELIVERY

Irg K. 8. chntiro, ‘ ~0
Federal Burcau of Investigstion,
U. 84 Departaent of Justics,
1300 EBisceyne Building,

Misml, Florida.

’

RE1 GEORGE TIMINEY;
DR, JUSEPK P, MOMN,
with aliuces, FUOITIVE,
I. 0. £1232; ot al}
EL¥ARD GECRGE BREMER,
VICTIN - KIDKN/PING -
HARBORING FUGITIVES
OBSTRUCTION OF JUSTICE -
RKaTIORAL FIRE:RME ACT,

Desrxr &irs

¥ith reference to your letter of June 3, 1937, mcking
inquiry as to shether Icdentification Orders were issued on Fred
and X:te Berker, please be advised thet the recorca of the Bureau
fxil to disclose that an Icemtificution Order was issued om
eoltier of those individuals. However, on October 11, 1934, s
temporury wanted notice was issued on Fred Barker.

This wanted notices was distridbuted to the various Field

.. 0ffices by letter dated Octobsr 13, 1934, walch letter requested

_ ~ that an Agent personally osll upon the Chief of Police, or the

person {n charge of the Identification Bureaus located in the

. larger oities, for the purpose of causing a search to be mede for
. previous arrests, associates and other data which might be helpful
in bringing about the location and apprehension of meadbers of the
Barker-Xurpis geng. It 1s moted that the Jacksonville Office was
furnishod with copies of this psrticular letter end vanted notice.

- e | SUFPLICTIES s/baTe &re enclosed txo goples of the tesporary wented
o notice above amtioned for your possible use,

TR e i Very truly yours,

o .
i )« ‘
E ’El SERTGAT,
\ )T e John Edgar Hoover, -~
i Director. /M

Emclosure #i-10129
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627 U. S. Court House

Foley Szuare

New Yor ., N. Y.
7182

- HCL:KY | June 5, 1137,

ATR MATL = SPFOTAY, DFLIVERY

Specizl Agent in Ch-rge, ' Q!L
Kieni, Florida, Re: 59 1))
Dexr 8ir: ‘

Under dérte of June 4, 1337, telephone call
w2g received from the U. . Mursh-1's office, F-sum District
of Hew York, zdvising that the presence of ANLFITYGUARENTE
w:g desired in Florides on June 7, 1737, ~nnd th:t the Departaent
hsd authorized the en. loyment of -3 lo ourse to :ceoapsny
GUARENTE on this triy, and that the d-ily ellowsnce for the
nurce would dbe $7, plus $5 per dlex in lieu of his esudbsistence,
and hz@ slso suthorized the transportsrtion for both GUARENTE
and the male nurse froa New York City tc Kiami, Florida,

Arrrngemente vere n:ce thrcuprh the Bellewvae

Hen Hurees /ssocirtion, 42 Yest €7ih lJtreet, liew Yorx Clty, w
»8sign a mnle nurse., At the U. S. uarshul'u office, Eastern
District of Kew Ycrk, on this dute, & telephone call w:s m-ce
to Dr. GECRGF C%BIGNDI, 175 Frst B5th Street, lew Yori City,
tnr the purpcse Of zdvising the Doctor that QUAREITT wre to be

tea to Kizzi, Florida, ss & Gcvernrent witneas, [Ur. BIONDI
stzted at this time that GUARFNTE could mot be removed es
cert:in conditicns hrd developed since Agents' 1-st interview
with him on June 1, 1337, znd th-t it wouid be d-ngerous to
reaove CUARFNTE st this tim probebly nece.sltut{ing sn operation,
end th:t he (Dr, BIONDI) would not givo his consent ror the
reacvel of GUAREXTE. —

Agents inquired of Dr. BIONDI when in his

opinion GUARFNTE could te removed snd he s2id in esbout two
woeks time, Dr, BICKNDI 2lso advised thet on June 4, 1337, he

. vt e Sl e e 4+ e et

REOORDLD J“S7é /(/3

INDEX BED e
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had visited GUAREKTE and had ascertained that the two
tubes had come out of his system, and that these tubes
either fell out, or were taken out deliberately, and that
this happened on either 1ssday night (Jume 1, 1937) or
Wednesday morning (June 2, 1937), and that GUARENTE 4in
his present condition requires constant mediocal care.

The above facts were transmitted to
Assistant Special Agent in Charge T, J. Donegan, who in
turn transmitted them by telephone to Xr. Xolntire at Viami,

Florida.
Yery truly yours,
R. VLITLLY,
Bpecial Agent in Charge.
/ 6c=Burean
Cincinnati




JOHN EDGAR HOOVER

DIRECTOR
) ' Federal Bureau of Inuestination
Anited States Department of Justice -
Mashinoton, D, . /
EAT:MC June 5, 1937.

Timas 10:55 A.N.

MEMORANDUM FOR THE DIRECTOR
L' . RE: oBremer Case

The Chief Deputy United States Marshal for the District of Columbia

- called me and advised he was in receipt of your letter returning
the check for $135 issued to you in connection with the \subpoena
calling for your appearance in Florida, as referred to in previous
memoranda. He stated this was a summons for the defendants and not
the United States, and in view of these circumstances, he advised the
defendants! attorney it would be necessary for them to pay the expenses. °

I advised him that the egreement made with the defendants' attorney
is that a representative of the Bureau, who is already in diami,
will appear and. testify in answer to the subpoena, so that there is
no expense incident ta the appearance. I further advised that the
Department had instructed tc return the check.

The Chief Deputy United States Marshal advised that he would return
the check to Florida.

Regfectfully,

E. A. TAMM,

KECORDED

& _ /’ ;': ‘//:. — .
INDEXED 7 ~ /513‘?7’
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geheml Buremt of ﬂnbesﬁgaﬁmx Lot
b R R S
H. 8, Bepartment of Justice

1300 Biscayne Building
fiemi, Florida

RLS:rd

Director
Federal Bureau of Investigation

Washington, D. C.
0

Re: BREKID

Dear Sir;

I am transmitting herewith copy of the
%ubpoena duces tecum issued in the United States °
istricet Court of }iami, Florida, today, calling
for the appearance of the Honoradle J. Edgar Hoover,
Director, Federal Pureau of Investigation, U. S.
Department of Justice, Washington, D. C., at Miami,
June 7, 1937, 10 o'clock A.M., with the records

specified therein.

Very truly yours,

\

f/{m

Special Agent in Charge

ENCL.
REGORD

ATRVATL-SPRCTAL DELIVERY &R
INDEXED




U ITED STATHES SUTPCEiA DUCES TECULL

DISTRICT CCURT O TiZ WIITED STATIS CF A'TIRICA

T8 JLITED STATIS

T VS T . SOUTZERY DISTRICT Or TL"‘IDA
JOSEFH H ADA!'S AND , NOS. 4608 M ;

HERY RAWDALL .. ‘ 4609 M

THE P%ESIDEHT OF 'T'F" UhITED STATES OF A.TERICA

TO HON. dJ. EDG}.R HOOVER, DIRECTOR, FEDERAL BUREAU OF IT’VESTIGATIOH
‘ DEPARTTZEi OF JUSTICE WASHII GTON DC

YOU ARE HEREBY COIZ’AI'DED to appear in the DISTRICT COURT
OF THE ULITED STATES for the southern District of Florida, at the
courthouse , in the city of x-lanl, "in said district, on the 7th day
‘of June, A.D. 1937, at ten o'cloclz A.l%,, of said day, and also that
you bring with you and produce at the time a.nd rlace aforesaid,
the fcllow:.nn- pe.pers°

1 all reports of the following named agerts of the Federal Bureau of

Investizetion of the Derartment of Justice of the Urited States, to wit:

% Ce Falimer, He Ce Douglas, Ce Co Turt, C. C. Campbell, S. I, licilee,
. Re De Brovm, Vie Es Peters, J I Fenson, R L Jones, P. T Dunne, L. Be

Hichols, F. 1% Stone, J. We Going, and L. J. tetcalf, of and in connection
with the investigation of the fects and circumstances and persons involved

in indictments found by the grand jury of the United States District
Court of the Southern District of Florida, as follows:
Indictment lio 4608 against Joseph Adams , Dolores Delaney,
Wynona Burdelite, E. G. licDonald and Nathan Hellers

Indict”lent "o 6609 against Joseph H. Adams and Iendry Randall

Indlctment Yo 4610 azainst Joseph K. K" dams, Dolores DeLaney
Wynona Burdette, E. G. ¥cDonald and Lathaz;_ Heller.

6
Indictment Ho. 4611 against Joseph H. Adams.
Indictment To. 4612 aga:mst Joseph He Ada.ms.

Indn.ctment Yo 4613 against Joseph H. Adams, Nathan Heller,

E G Mc Donald, Hendry Randall, Dolores DeLaney, Yynona Zurdette and ‘

Alvin Karpise.

Indictment lio 4643 azeinst Uathan Heller.

Indietrent lio 4644 arainst llethan Heller

7-9767/94375"



rerorts and corrunications te the said Federal Tureow
on rede by ouher persons than those nemed, and w:cther orrlored by

AL,

said Zureau , or anr otlher Asency of the Government, or 0Ce

san of T“"ostij %ioz ol “ha
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£11 rnjorts in “0“:035’01 of ﬁh

tp 001corn:r; *un fac
tments, and whetrer seoid interviews wvere held et St. Peoul,
r, J‘ichiran, or anr other nlace, end also any affidavits
sa.icd 01cr9: Deleaney or Tinena Turdette ab any tine, whehhor durin-
the srend jury iavestigation of the United States IZistrict Court fer the
. Distriect of Llnnesota, Third Division, as a result of which Alvin Yarpis,
thur Tarker, Volney Davis, Harry Cempbell alias George Winfield, Wulliam
- Weaver alias George Phoenix llcDonald, Villiam J. Harrison, Herry Sawyer
2lies Marry Sandlovich, Tyron Bolton alias lionty Carter, Elmer Farmer, ond
Cassius 1cDonanld alias Cash l'cDonald, were indicted, or during the
trial of said Cassius l.cDonald under said indictments at St Peul, ’inn., end
any cther statements or affidavits made by the said Delores Delaney and

Tymona Zurdette,

5 anG circunstonces anc'pc.wo“u invelved
2 4 Pei]
LC

-4'

4 The reprorts reouired to include all investirating work done in liiami,
Florida, Navana, Cuba, in regard to the matters and things set forth in
perasreph nunbers 1 and 2 of this subpoena, and information as to the
names of asents who rezistered and remained at the El Comodoro Iotel,
Yiemi, Florida, between Septermber lst, 1934 and January 31, 1935; and
neres ol afents who visited seid hotels during said dates; tozether
vith the dates of registration and visitation, and the persons

examined or contected at said hotelf durinp said period e

S Also the reports of all acents operating in the state of Florida

s tetween Sevtember 1, 1934, and Januery 31, 1935, tvho investiroted

the ‘OW;S&ICH’ of Iarpis, includins ™" lerizer and her son, oo

~ertionlerly the reportd as to the Iilling at Ocklavmlhe of " 2" Zericer
ey and her son, end any reports, if possesced by [Jour dcpartoert, as to

one Campbell, & reported member of said gang, who, durinz the time stated

herein, vms held in some tovm in the State of Florida, on a cherge of
nanslaushter srowin- out of the death of a man ceused by Cennbell vhile
driving and autowoblle.

then and there to testify on behalf of the Delendant, Josnreh I,
Adans and Eendry Rendall, and not depart the Court without leave thercofl.

Hereof fail not under penalty of vhat ma&J%efall vou thereon.

- o - Witness: ‘Jydgé John ﬁh“ﬁtlland, -
Edvin Re Willians, Clerks
Earle F. Sprigg, deputy clerk




